
Rada Miejska Nowa Słupia 

Radni-Sesja 

Protokół nr 2/2021 

XL Sesja w dniu 24 lutego 2021  

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki otworzył obrady a następnie przywitał przybyłych gości. 
 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki na podstawie listy obecności stwierdził quorum oraz oznajmił, że 

dzisiejsze obrady będą prawomocne. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 



Roman, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (3) 

Marcin Grzegorski, Sylwester Kozłowski, Adam Sałata 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.  

6. Podjęcie uchwał: 

1) w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 

2021-2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok, 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/65/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

września 2020 r. w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Kieleckiego przez Gminę Nowa Słupia, polegającej na „Wykonaniu dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej DP0633T 

– od skrzyżowania z DP0634T w miejscowości Cząstków do skrzyżowania z 

DG352014T w miejscowości Skały (2020 – 2022)” 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/64/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

września 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

przez Gminę Nowa Słupia, polegającej na „Wykonaniu dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej DP0634T – od 

skrzyżowania z DW751 do DP0635T w miejscowości Stara Słupia (2020 – 2022)” 

5) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2021 roku, 

6) w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowa Słupia do roku 2030, w tym trybu konsultacji, 

o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju, 

7) w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Nowa 

Słupia”, 

8) w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Słupi do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, 

9) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 

rok 2021, 

10) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej 

Słupi na rok 2021, 

11) w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej, 

12) w sprawie rozpatrzenia petycji: Alarm! Stop zabójczemu GMO – Stop niebezpiecznej 

szczepionce, 

13) w sprawie rozpatrzenia skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 



Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

 

3. Przedstawienie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021r. 

 

 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję Panie Przewodniczący . Wysoka Rado szanowni mieszkańcy oglądający naszą sesję 

rady gminy zdalnie. 29 stycznia odbyłem spotkanie robocze z prezesem regionalnej 

turystycznej organizacji Województwa Świetokrzyskiego panem Marcinem Piętakiem. 3 

lutego brałem udział w zdalnym posiedzeniu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 3 lutego 

brałem udział w zdalny konsultacjach dotyczących rozwoju turystyki województwa 

świętokrzyskiego zorganizowanych przez Urząd Marszałkowski w Kielcach . 4 lutego brałem 

udział w zdalnych konsultacjach dotyczących umów partnerstwa na lata 202 1 - 27 

zorganizowanych przez Urząd Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach. 5 

lutego odbyłem spotkanie z dyrektorem oraz przedstawicielami Centrum Doskonalenia 

Zawodowego Nauczycieli w ośrodku szkoleniowym w Wólce Milanowskiej. 8 lutego 

udzieliłem wywiadu radiowego dla Radio Kielce w sprawie inwestycji Park Dziedzictwa Gór 

Świętokrzyskich w Nowej Słupi. 10 lutego brałem udział w roboczej wizytacji inwestycji 

modernizacja hali sportowej w Nowej Słupi. 17 lutego brałem udział wraz z kierownikiem 

miejsko-gminnego ośrodka pomocy społecznej w Nowej Słupi w spotkaniu z panią Marszałek 

Województwa Świętokrzyskiego Renatą Janik , spotkanie było połączone z przekazaniem 

przez Urząd Marszałkowski 30 pulsoksymetrów dla Gminy Nowa S łupia . One zostało 

przekazane do ośrodków zdrowia w Nowej Słupi i w Rudkach oraz miejsko-gminnego 

ośrodka pomocy społecznej w Nowej Słupi. 18 lutego brałem udział w rozprawie sądowej w 

Sądzie Rejonowym w Ostrowcu Świętokrzyskim. 18 lutego brałem udział w spotkaniu 

integracyjnym z członkami młodzieżowej Rady Miejskiej w Nowej Słupi . W spotkaniu tym 

brała udział poseł ziemi świętokrzyskiej Pani Agata Wojtyszek oraz przedstawiciele rady 

miejskiej wraz z przewodniczącym Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 22 lutego brałem udział 

we wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej . 23 lutego brałem udział w 

rozprawie sądowej w Sądzie Rejonowym w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz 24 czyli dziś 

odbyłem spotkanie robocze z komendantem Komisariatu Policji w Bodzentynie . Dziękuję 

Panie Przewodniczący.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo Pan Marcin Grzegorski prosi o głos czy jest to pomyłkowe zaznaczenie? 

Chodzi o głos dotyczący sprawozdania? Tak? Bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję . Witam wszystkich bardzo serdecznie w sprawie sprawozdania Pana Burmistrza 

mam pytanie. Mówi pan że był na dwóch sprawach sądowych chciałbym się zapytać co to za 

sprawy były i odnośnie czego? Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy pan burmistrz odpowie?  

Burmistrza Andrzej Gąsior 

To są sprawy sądowe które dotyczą po zwu gminy Nowa Słupia o odszkodowanie z kodeksu 



pracy przeciwko dwóm pracownikom ,którzy pracowali tutaj w urzędzie gminy wcześniej . 

Sprawa sądowa toczy się od ponad roku to są te sprawy które dotyczą błędu, który powstał w 

Gminie Nowa Słupia.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję . Panie Burmistrzu czy te sprawy się już zakończyły? Jaki jest wynik tych spraw czy 

one są jeszcze w toku. Dziękuję proszę o odpowiedź Pana Burmistrza.  

Burmistrza Andrzej Gąsior 

Jedna ze spraw Wysoka Rado jedna ze spraw sądowych zakończyła się ugodą. Jeżeli chodzi o 

drugiego pracownika w tej chwili jest jeszcze w toku nie mam w tej chwili żadnych 

dokumentów z sądu więc nie będę się wypowiadał dopóki tych dokumentów z sądu 

oficjalnych nie będę miał.  

Radny Marcin Grzegorski 

Panie Burmistrzu na czym polegała ta ugoda odnośnie o której pan mówi odnośnie sprawy to 

jest odnośnie tego popełnionego błędu który Gmina straciła subwencje . Dziękuje proszę o 

odpowiedź  

Burmistrza Andrzej Gąsior 

Tak to dotyczyło błędu który powstał w gminie Nowa Słupia kilka lat temu te sprawy w tej 

chwili są mówię tak powiedziałam jedna zakończyła się ugodą ale nie mam w tej chwili 

wpisanych dokumentów dotyczących tej ugody więc nie mogę się tutaj jakby wypowiadać 

dopóki tych dokumentów nie dostanę. Natomiast jest druga sprawa jest w toku.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Panie radny i panie burmistrzu może jeżeli nie ma tych dokumentów jeszcze to może 

poczekajmy jak ... zaraz Panie Marcinie za chwilę pani radny Panie przewodniczący oddam 

też panu jeszcze głos bo jeżeli Pan prosi to nie ma problemu. Natomiast no może poczekamy 

jak będą te oficjalne dokumenty z sądu tak jak Burmistrz mówi wtedy byśmy do tej kwestii 

jeszcze wrócili. Bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Czyli decyzji sądu jeszcze nie ma w tej chwili ?  

Burmistrza Andrzej Gąsior 

Nie ma w tej chwili żadnych jeszcze dokumentów poza tym sprawy jeżeli chodzi o 

wystąpienie Gminy przeciwko pracownikom to są sprawy połączone więc ciężko na tym 

etapie w tej chwili wypowiadać się dlatego że sprawa jest w toku więc byłoby błędem z mojej 

strony gdybym w tej chwili uczestniczył w dyskusjach czy w rozmowach, dlatego że no nie 

można się wypowiadać na tym etapie kiedy sprawa jest niezakończona. Obie sprawy są ściśle 

ze sobą powiązane więc nie mogę zdradzać tych szczegółów , dlatego że są to sprawy sądowe 

, którą rozstrzyga sąd. Wypowiedzi jakby tutaj na forum takim przed wyrokiem byłyby chyba 

z mojej strony błędem. Dziękuję.  

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy teraz do punktu piątego sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań 

pomiędzy sesjami . Szanowni państwo w dniu 10 lutego uczestniczyłem w Komisji Oświaty 

Kultury Zdrowia Sportu i Spraw Społecznych w tym samym dniu uczestniczyłem również w 

komisji budżetu również tego samego dnia uczestniczyłem w komisji statutowej, gdzie nadal 

pochylamy się nad wprowadzeniem zmian do statutu. Te wszystkie zmiany na bieżąca biuro 

obsługi w postaci pana Daniela jest na bieżąco przekazywane radnym do zapoznania się. 

Jeszcze kilka zmian będzie wprowadzonych po ostatnim spotkaniu one są generalnie 

spowodowane też tym że sesję odbywają się zdalnie ale i system esesja wymusza niektóre 

zmiany, które trzeba było dołączyć do statutu, które wcześniej nie były zawarte a teraz są 



konieczne. Myślę że jeszcze jedno posiedzenie takiej komisji odbędzie się później wszystkie 

te zmiany będą przekazane do wysokiej rady gdzie by pewnie wspólnie jeszcze razem to 

przedyskutujemy i wtedy będziemy wprowadzać te zmiany do statutu. 18 lutego 

uczestniczyłem w spotkaniu młodzieżowej rady miejskiej wraz z kolegą przewodniczącym 

Bartoszem Dutkiewiczem oraz radnym Dawidem Marcem. 22 lutego uczestniczyłem w 

wspólnym posiedzeniu Rady Miejskiej w czasie tego okresu między sesjami bardzo dużo... 

dyżur można to tak w cudzysłowiu powiedzieć dyżurowałem przy telefonie te dyżury to były 

w największej części związane z telefonami które otrzymywałem od mieszkańców w sprawie 

zimy tak na dobrą sprawę i problemu z odśnieżaniem i czy też żeby w jakiś sposób pomóc w 

tym żeby to odśnieżanie poprawić. Myślę że później resztę na ten temat w sprawach różnych . 

To tyle z mojej strony dziękuję bardzo. 

 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok, 

 

 

Skarbnik Edyta Durak 

To znaczy zmiany które były proponowane na wspólnych komisjach zostały uwzględnione 

jak państwo widzą więc ewentualnie czekam na pytania od  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Otwieram dyskusję o głos prosi burmistrz bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący wysoka rado szanowni mieszkańcy do budżetu 

wprowadzamy kwotę 129 566 zł. Są to środki, które wprowadzamy z utraconych dochodów z 

tytułu podatku od nieruchomości z wieży przekaźnikowej na Świętym Krzyżu o te środki , 

odzyskanie ich staraliśmy się od kilku lat ponieważ w momencie kiedy zostałem wójtem 

udało nam się w jednym z dokumentów znaleźć że tutaj gubimy podatek od budowli gmina 

nasza pobierała podatek od nieruchomości. Jest to bardzo duża różnica ponieważ podatek od 

budowli jest liczony kwotą 2% w skali roku więc nasza gmina wynajęła kancelarię która 

zajęłaby się odzyskaniem tego podatku. Oczywiście było to bardzo trudne dlatego że firma 

Emitel która jest w tej chwili właścicielem przekaźnikowej stacji na Świętym Krzyżu jest 

firmą silną ekonomicznie i po prostu stać ją na bardzo dobre kancelarie więc musieliśmy tutaj 

postępować bardzo ostrożnie i z dużą dozą rozsądku ale udało się szanowni państwo 

szanowni mieszkańcy odzyskać te utracone dochody i będzie to kwota łącznie z od setkami 

ponad 300 000 zł. W tej chwili wprowadzamy pierwszą transzę 129 566 zł i są to środki które 

zasilą nasz budżet szczególnie tu środki bieżące z którymi wiecie państwo dobrze mamy 

największe trudności ponieważ tych środków bieżących nam ciągle brakuje nie tak 

majątkowych jak właśnie tych bieżących. One decydują o bezpieczeństwie Gminy więc te 

środki bardzo poprawią nam tutaj w tej chwili sytuację budżetową i zostaną przeznaczone na 

pewno na działania gminy . Możemy się cofnąć do odzyskania tego podatku 5 lat wstecz i tak 

jak powiedziałem będzie to kwota ponad 300 000 wraz z odsetkami za te 5 lat. Natomiast 

dobrą informacją jest to również że te środki na bieżące czyli dodatkowy dochód z różnicy 

tych podatków to będzie kwota 47 335 zł więcej podatku rocznie. No to też jest dobra 

wiadomość dla myślę rady, również dla mieszkańców będzie te środki można 

zagospodarować na nasze działania. Dziękuję.  



Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi kolega Bartosz Dutkiewicz. Bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Bardzo dziękuję Panie przewodniczący. Mam pytanie do Pani skarbnik odnośnie jeszcze 

chciałem wrócić do tych kwot na ... o Których rozmawialiśmy na komisjach kiedy robiłem 

przesunięcie ze szkolnej na dojazd od Kieleckiej . Wydrukowałem sobie z 30 grudnia jeszcze 

robiliśmy zmiany do poprzedniego budżetu i tam w tym budżecie było na zadanie na ulicy 

Szkolnej 330 726 zł z czego na 2020 rok było 230 726 zł i na 21 100 000 na zadaniu drogi od 

Kieleckiej było w sumie 40 000 i 10 000 z tego na 2020 i 30 000 na 21. Teraz okazuje się w 

nowym budżecie że mamy tylko jeszcze przed zmianami oczywiście na ostatnich komisjach 

że było tylko 100 000 tak na drodze na szkolnej i 10 000 na drodze od Kieleckiej. Pytanie 

gdzie podziały się te pieniądze 230 000 które były w 2020 na ulice szkolną i 10 000 które 

były na dojazd do ulicy Kieleckiej . Zazwyczaj jeśli przesuwamy gdzieś jakieś kwoty Czy 

likwidujemy zadanie dostaniemy informację , że kwoty ta i te zostały przesunięte na jakieś 

inne zadania . Pytanie gdzie te kwoty poszły, co z nimi się stało gdzie 240 000? Dziękuję 

bardzo. Przepraszam bo tutaj mam i nformację od Daniela że muszę zrobić przerwę bo coś 

rozłączyło nam łącze także ogłaszamy tobą i za chwilę po przerwie zaraz udzielam po niego 

to dobrze ? Dwie minuty przerwy. Możemy wrócić wznawiam obrazek No niestety jest to 

ustaliliśmy Niecała wypowiedź kolegi Bartosza była zapisana na platformie esesja więc musi 

powtórzyć jeszcze raz pytanie I wtedy pani skarbnik będzie mogła udzielić odpowiedź Bardzo 

proszę kolego jeszcze raz o zadanie pytania.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo w takim razie powtórzę pytanie do Pani Skarbnik odnośnie kwot o których 

rozmawialiśmy na komisjach w poniedziałek dotyczących drogi szkolnej i drogi dojazdowej 

od ul. Kieleckiej do w budżecie który w zmianach do budżetu poprzedniego budżetu, który 

jeszcze głosowaliśmy 30 grudnia były kwoty 330 7 26 zł na ulicy Szkolnej i 40 000 na ulicy 

dojazdu od ulicy Kieleckiej do wąkopu z czego 230 na ulicy szkolnej było w 2020 roku 230 

726 zł i 21 100 000 na ulicy dojazdowej od ulicy Kieleckiej było w 2020 10 000 i 21 30 000. 

W nowym budżecie okazuje się że mamy tylko 100 tysięcy na drodze szkolnej na ten rok i 

tylko tyle i 10 000 na drodze od kieleckiej. Pytanie gdzie na co bo nie dostaliśmy informacji 

na co czy gdzie zostały przesunięte te kwoty 230 000 i 30 000 tak chociaż w latach 2021 

mogło być wirtualne. To 230 000 na co one poszły gdzie one zniknęły bo nie mamy takiej 

informacji że przesuwaliśmy na jakieś zadanie. Proszę o wyjaśnienie krótkie Panią Skarbnik. 

Dziękuję.  

Skarbnik Edyta Durak 

W odpowiedzi na pytanie Pana Radnego nformuję że w obecnym budżecie roku 2021 łączne 

nakłady na zadaniu realizacja prac projektowych oraz przebudowa wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą ulicy szkolnej w Nowej Słupi jest kwota 330 726 zł. Po wnioskach pana 

radnego przez kwoty 100 000 przeznaczonych na rok budżetowy obecnym przesuwamy 

kwotę 90 tysięcy na ulicę Kielecką kwota, która wypadła 230 000 ona jak już wspominałam 

na komisjach zostanie wprowadzona wolnymi środkami po rozliczeniu budżet. Więc ona 

nigdzie nie zaginęła nigdzie nie została przesunięta łączne nakłady finansowe są w takie j 

samej wysokości. Natomiast jeśli chodzi o zadanie opracowanie dokumentacji projektowej 

oraz budowa drogi gminnej od ulicy Kieleckiej przez drogę oznaczoną w ewidencji gruntów 

jako działka ewidencyjna numer 1844 1/1 i dalej poprzez zrobią oznacza ewidencji gruntów 

jako działka 121 7/6 od ulicy Świętokrzyskiej i łączne nakłady na tym zadaniu tak jak pan 

radny wspominał jest 40 000, 10 000 było na rok budżetowy 2020 a 30 000 na obecny rok 

budżetowy . Z kwoty 10 000 jak dobrze pamiętamy o płaciliśmy koncepcję na tą ulicę w 

kwocie 7380. Tą sesją przynosimy z poprzedniego zadania , które wspominałam kwotę 90 

000 właśnie na to zadanie ulicy Kieleckiej . Dziękuję.  



Przewodniczący Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo czy taka odpowiedź jest ... ad vocem Kolega Bartek Dutkiewicz bardzo 

proszę.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo za wyjaśnienia czyli na komisjach trochę inaczej nam pani tłumaczyła że to 

były wirtualne pieniądze i ich nie ma . Kiedy można się spodziewać że te 230 000 zostanie 

wrzucone z tych wolnych środków na tą drogę? Dziękuję.  

Skarbnik Edyta Durak 

Panie radny ja nie użyłam słowa wirtualne pieniądze jeśli chodzi i tłumaczyłam w ten sam 

sposób że po rozliczeniu budżetu po sprawozdania ch budżetowe jak i po sprawozdaniach 

finansowych oblicza się kwotę wolnych środków i jak państwo już wiedzą niejednokrotnie w 

kwietniu w marcu te środki były wprowadzone. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję za wyjaśnienia zaczekamy do kwietnia w takim razie . A słowo wirtualne padło 

jednak dobrze pamiętam.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy jeszcze ktoś w tych dwóch podpunktach w tych dwóch projektach 

chciałby zabrać głos ? Nie widzę w takim razie zamykam dyskusja ...  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuje panie przewodniczący. Ja mam pytanie odnośnie pieniędzy e 2020 roku które były 

w budżecie  zabezpieczone 20 000 na ochotniczą straż pożarna w Sosnowce na budowę 

garażu na co te pieniądze zostały przeznaczone bo było to zadanie roczne . Przed 

uchwaleniem budżetu na 2021 rok wspólnie z panem przewodniczącym byłem u pana 

burmistrza obiecał mi na pierwszej sesji że tak ie pieniądze będą zabezpieczone. Czekałem do 

pierwej sesji , że takie pieniądze będą zabezpieczone,te pieniądze nie zostały zabezpieczone 

na budowę tego garażu . Chciałem wiedzieć gdzie te pieniądze... na co były przeznaczone w 

2020 roku. I panie przewodniczący był pan świadkiem gdzie było dane słowo i proszę o na 

najbliższą komisję zabezpieczyć 50 000 zł na budowę tego garażu to jest prośba do pani 

skarbnik na kolejną komisję 50 000 na zadanie budowa garażu OSP Sosnówka. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo . Bardzo proszę pani skarbnik.  

Skarbnik Edyta Durak 

Jeśli chodzi o zabezpieczenie środków 50 000 jak najbardziej proszę na piśmie, proszę 

wskazać źródło finansowania , lata realizacji i wprowadzimy do budżetu.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Jeśli można ponieważ ja uczestniczyłem w tej rozmowie to była sesja budżetowa i kolega 

Marcin chciał wprowadzić tą kwotę wnioskiem formalnym, byliśmy u burmistrza 

rozmawialiśmy i burmistrz w ręcz obiecał, że... żeby nie robił tego wnioskiem formalnym a 

na najbliższej sesji będzie to zadanie wprowadzone do budżetu. Więc mowa teraz żeby kolega 

tutaj szukał paragrafów skąd te pieniądze no to uważam że to jest stwierdzenie nie na miejscu. 

Bardzo proszę pani skarbnik dalej kontynuować.  

Skarbnik Edyta Durak 

Tak mówiliśmy cały czas o kwocie 20 000 ewentualnie jak będziemy wiedzieć kosztorysową 

kwotę będziemy zwiększać. Jak już wspomniałam te 20 000 będzie przeniesione wolnymi 

środkami , środkami z roku budżetowego poprzedniego, natomiast kwotę 30 000 proszę 

wskazać źródło finansowania.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję burmistrz prosi o głos bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący, potwierdzam że taka dyskusja była i zapewnienie jeżeli 



chodzi o moją osobę padło tu przy pani skarbnik również , że wpiszemy to zadanie. To 

zadanie jest realizowane w tej chwili jako koncepcja w funduszu sołeckim, funduszu 

sołeckiego Sosnówka. Po określeniu koncepcji z koncepcji będzie wynikał pełen kosztorys i 

na podstawie tego kosztorysu wolnymi środkami które w kwietniu będą znane obiecałem 

wprowadzić tą kwotę 20 000 zł . Jeżeli to będzie wyższa kwota i będziemy w budżecie mieli 

środki wolne wyższe a jeszcze nie znamy tak naprawdę kwoty wolnych środków dopiero po 

rozliczeniu budżetu będziemy ją znać, wówczas wprowadzimy oczywiście to zadanie mając 

już też ten wstępny kosztorys, dlatego że środki które będziemy wiedzieli jakie należy 

przeznaczyć na budowę będą po prostu rozpisane na lata i wtedy mamy po prostu wiedzę. W 

tej chwili rozpisujemy jakby w ciemno coś o czym nie wiemy, więcej jest to dla nas bardzo 

trudne bo przecież musimy znaleźć pokrycie na znalezienie środków na budowę wraz w 

wieloletniej prognozie finansowej . To jest dla nas bardzo trudne w przypadku gdy jeżeli 

będziemy tą sytuację znali to siadamy tu z panią skarbnik jesteśmy w stanie to opisać a tak w 

przypadku wprowadzania zadań czasami o których my nie mamy pojęcia czy wiedzy to mija 

się z celem. Zakłócamy budżet zmieniamy jego wskaźniki a budżet przypominam że był 

budowany na zasadzie takiej że musieliśmy zamknąć środki, bilans środków przede 

wszystkim środki bieżące musiały wystarczyć na pokrycie i to też nie było łatwe bo pani 

skarbnik wielkie problemy jeżeli chodzi o zamknięcie budżetu. Natomiast po rozliczeniu 

wolnych środków będziemy mieli tak naprawdę pełną wiedzę budżetową na rok w którym 

jesteśmy w tej chwili . Dziękuję także ja jeżeli chodzi o zapewnienie podtrzymuje je nadal i 

ono będzie wprowadzone to zadanie tak jak powiedziałem jest kontynuowane w funduszu 

sołeckim jako koncepcja i postarajmy się żeby tą koncepcję zrobić jak najwcześniej wtedy po 

prostu mając wiedzę o kosztorysowania wprowadzamy ją do budżetu gminy. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo za nim oddam głos koledze Marcin owi jest tutaj prośba obsługi technicznej 

żeby kamery były włączane tylko na czas wypowiedzi a po wypowiedzi żeby w miarę 

możliwości jednak były wyłączone ze względu na to że bardzo rwie łącze i możemy za chwilę 

stracić transmisje ale widzę że jeszcze ma kolega Stanisław Cisowski włączoną kamerę. 

Stasiu jakbyś mógł tylko wyłączyć kamerę a jak będziesz zabierał głos to wtedy włączyć 

dobrze ? Usprawni nam to pracę sesji bo po prostu żebyśmy nie musieli znów robić przerw ze 

względu na utratę łącza. Wracamy do punktu zmian w budżecie głos prosił kolega 

przewodniczący Marcin Grzegorski. Bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie przewodniczący za głos odnośnie wskazania pieniędzy które ... źródła 

finansowania które mam wskazać, wskazałem je oddając głos odnośnie głosowanie nad 

budżetem . Mój głos był za budżetem, głos był pozytywny, dziś już pani skarbnik... Jako 

radny przegłosowałem budżet na 2021 rok dlatego dałem źródło dofinansowania z którego 

trzeba korzystać. Jeśli chodzi o źródło finansowania na tej sesji wpłynęły z wieży pieniądze to 

około 20 coś tysięcy , można z tych lub innych. Do wypowiedzi Pana Burmistrza może 

pamięć troszkę mi szwankuje ale pan przewodniczący był przy tej wypowiedzi i to miało być 

wprowadzona na najbliższej sesji w 2021 roku. Czy Panie przewodniczący taka miała miejsce 

taka dyskusja?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak potwierdzam.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi kolega radny Dawid Marzec bardzo proszę.  



Radny Dawid Marzec 

Dziękuję panie przewodniczący. Witam wszystkich radnych i również mieszkańców naszej 

gminy oglądających nas w internecie. Ja mam pytanie które do precyzuje to odnośnie OSP 

Sosnówki do pani skarbnik . Kiedy ewentualnie możemy spodziewać się w takim razie 

wprowadzenia tych środków do budżetu to pierwsza rzecz, a druga to Szanowni państwo 

wczoraj byliśmy na spotkaniu w remizie i druhowie oto dopytują także nie dziwcie się 

naszym pytaniom ponieważ jak to kolega Marcin miał obiecane, ja co prawda nie byłem przy 

tej rozmowie ale wie że , że ta rozmowa przez potwierdzenie panów zaistniała, więc mam 

pytanie po prostu kiedy? OSP Sosnówka jak to każda jednostka ma duże ambicje 

rozpoczynamy starania o nowy samochód dla naszej jednostki i chcę mieć gdzie ten 

samochód parkować czy garażować . Więc pytanie kiedy? Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo 

o głos prosi kolega Bartosz Dutkiewicz bardzo proszę.  

Wicperzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo . Mam prośbę do pana burmistrza jak tam w nowym budżecie chodzi o 

Nową Słupie oczywiście żeby pan pokrótce zechciał opowiedzieć mieszkańcom jak wygląda 

na jakim etapie są pewne inwestycje przede wszystkim chodzi mi na przykład o ulicę 

ogrodową. W grudniu żeśmy wycofywali ze starego budżetu , została przesunięta budowa 

drogi ogrodowej na nowy rok w tym budżecie miało być do finansowanie na jakim etapie 

jesteśmy teraz z dofinansowaniem i z remontem tej drogi? Jeszcze interesowałoby mnie czy 

jakieś już kroki zostały poczęte odnośnie zakupu samochodu strażackiego dla OSP Nowa 

Słupia ? Z tego co wiem był pan razem z prezesem OSP na jakiś rozmowach w Kielcach 

ewentualnie by pan też dodał coś o tych muzeach na jakim etapie kiedy będzie zakończona 

inwestycja Muzeum Starożytne go Hutnictwa jak to w tej chwili wygląda. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przepraszam bardzo dziękuję rzeczywiście wyłączył się a w kolejce akurat oczekujący był 

następny burmistrz więc bardzo proszę oddaję głos burmistrzowi bardzo proszę.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący szanowni państwo radni przede wszystkim jeżeli chodzi o 

moją rozmowę tak było potwierdzam zapewniłem że na następnej sesji wprowadzimy ale po 

rozmowie z panią skarbnik kiedy zapewniła mnie że budżet został dopięty środkami jeżeli 

chodzi o środki bieżące na styk nie możemy wprowadzać nowego jakby zadania bez pokrycia 

finansowego i dlatego ja prosiłem też w rozmowie tutaj z panią skarbnik ale również z 

radnymi aby jak najbardziej wprowadzić to zadanie i wprowadzimy te pieniążki po 

rozliczeniu środków wolnych. Te środki wolne to są właśnie środki bieżące które będą 

rozliczone i one pozwolą na wprowadzenie tego zadania . Natomiast nie uciekamy tu od jakby 

od setna rozwiązania problemu jeżeli chodzi o budowę strażnicy. Ja pochodzę z tej 

miejscowości mi najbardziej zależy na tym żeby powstała, jeszcze szczególnie jak 

najszybszym tempie , tylko ja patrzę pod kątem budżetowym za ten budżet Szanowni państwo 

odpowiadam to że radny na przykład wymyśli sobie jakieś zadanie to nie znaczy że możemy 

go wprowadzić, dlatego że nie może radny zwiększać deficytu budżetu gminy sam . Nie może 

radny zaciągać zobowiązań, więc to jest po prostu dla nas pewien problem. Ja uważam że po 

rozliczeniu tych środków spokojnie wprowadzimy oczywiście mają c na pewno podejrzewam 

że też i wiedzę dotyczącą koncepcji, ponieważ zależy nam na tym żeby koncepcja oczywiście 

była jak najszybciej wykonana , już w tej chwili budżet sołecki u nas jest rozdzielony on rusza 

, też nam zależy żeby od początku roku ponieważ budżet dzięki staraniom tutaj rady został 

uchwalony na koniec roku więc to nam pozwoliło przyspieszy prace budżetu sołeckiego bo 

mogliśmy od razu już w styczniu rozdzielić pracę ruszyć z nimi więc na pewno lada moment 

się okaże że na przykład koszt budowy takiego segmentowego garażu to jest powiedzmy 150 



000 zł. Wyprowadzamy zadanie rozpisujemy go na wieloletnią prognozę finansową 

gwarantujemy środki które po prostu zabezpieczą tą inwestycje pod względem finansowym i 

to po prostu ma ręce i nogi. Dlatego ja po prostu uważam że musimy ja tu szczególnie apeluję 

do młodych radnych żebyśmy po prostu no odbyli jeszcze jedno szkolenie takie które pozwoli 

nam po prostu troszkę zrozumieć mechanizmy budżetowe i samorządowe bo widzę że gdzieś 

się tutaj po prostu to mi ja. P ani skarbnik nie może nigdy żadnych środków schować czy one 

mogą zniknąć bo o tym decyduje Rada Gminy o przesunięciach o zadaniach o likwidacji 

zadań wprowadzaniu zadań, więc tutaj żadne pieniądze nigdy zginąć nie mogą , one są 

przesuwane one są gdzieś tam realizowane , natomiast muszą pewien proces przejść. Dlatego 

bym apelował do pana przewodniczącego ponieważ było takie szkolenie bardzo praktyczne i 

to przeprowadzone z tego co słyszałem w bardzo dobrym wydaniu przez jednego z Panów 

tutaj kieleckich tytuł doktora który zajmuje się sprawami samorządowymi i on od strony 

praktycznej bardzo jasno wytłumaczył pewne mechanizmy samorządowe i ja bym chciał żeby 

Pan Przewodniczący powrócił do tego szkolenia żebyśmy po prostu tak w większym wydaniu 

to szkolenie odbyli bo po prostu naprawdę dużo pomoże i ułatwi pracę w radzie. Dziękuję 

bardzo . A jeszcze jeżeli chodzi o jeżeli jestem przy głosie to chciałbym tutaj na temat tych 

inwestycji . Oczywiście inwestycje są zaawansowane na pewno państwo widzicie Muzeum 

Starożytnego Hutnictwa oddanie do użytkowania to jest 1 lipiec 2021 roku a więc za kilka 

miesięcy . Jeżeli chodzi o park dziedzictwa to jest połowa roku 2022. Inne inwestycje również 

przebiegają na razie poprawnie mówię o kanalizacji Jeziorka Dębna , budowie oczyszczalni w 

Mirocicach , trwa proces dokumentacyjny której się kończy zależy nam również żeby jak 

najwcześniej się skończył , ogłosilibyśmy przetarg gdyż te miejscowości czekają. Jeżeli 

chodzi o oczyszczanie Starej Słupi jest to na etapie w tej chwili wyłaniania wykonawcy tak 

jak powiedziałem były cztery oferty różniące się znacznie od 7 900 000 do ponad 14 

milionów złotych za chwilę wyłonimy wykonawcę. Również budowa studni w Nowej Słupi 

proces inwestycyjny również przebiega, także na razie te inwestycje niezagrożone i czekamy 

po prostu na rozwój wypadków . Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Tak panie burmistrzu w tej kwestii o której pan mówił nie może radny 

rzeczywiście zwiększać deficytu natomiast tutaj pokazały się środki, które pozyskane zostały 

z tego zaległego podatku z wieży więc proszę się nie dziwić że kolega tutaj wnioskuję o to 

żeby pozyskać te pieniądze i w prowadzić zadanie te które miał obiecane na najbliższej sesji 

po uchwaleniu budżetu. Więc tutaj żadnego przestępstwa nie popełnił i uważam że właściwy 

tutaj właściwie wnioskuje o zabezpieczenie tego zadania . Jeżeli chodzi o szkolenia ja jak 

najbardziej jestem za takim i szkoleniami bo uważam że wiedzy jest nigdy dość i każdy 

powinien najmądrzejszy nawet powinien też brać udział w szkoleniach ponieważ i prawo i 

przepisy się zmieniają bardzo szybko i trzeba być z tym na bieżąco. Tylko no tak jak wiemy 

doskonale jest to wszystko utrudnione przez pandemie no i nie wiem chyba trzeba by było w 

uzdrowisku jakimś zrobić takie szkolenie, oczywiście żartuję sobie, o co niektórzy mogą 

wypoczywać i się relaksować. Wracamy do dyskusji kolega Marcin Grzegorski ad vocem 

bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie przewodniczący .Chciałem to sprostować że to nie jest nowe zadanie to 

zadanie było z 2020 roku chciałem zmienić to na wieloletnie i nie byłoby w tej chwili 

problemu byłoby to wieloletnie na 2020 - 2021. Jeśli budżet był tak do samego końca spięty 

no to ja tylko podkreślę że ze Skarbu Państwa dostaliśmy około 5 milionów w 2020 roku a 

uchwalając budżet w 2019 nie wiedzieliśmy że takie pieniądze nasza gmina dostanie. Także 

jeśli trudne jest budżet spiąć dostając dodatkowo 5 000 000 zł no to chyba jest coś nie ziękuję  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo jeszcze ad vocem kolega Bartosz Dutkiewicz bardzo proszę.  



Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący . Panie burmistrzu bo jeszcze pytałem na jakim etapie 

jesteśmy z ulicą ogrodową w tej chwili i czy coś już czy jakieś ruchy wykonane czy coś 

wiadomo odnośnie zakupu samochodu dla OSP Nowa Słupia? Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję . Czy pani skarbnik nie obrazi się jak odwrócimy kolejność?  

Skarbnik Edyta Durak 

Nie, ja tylko chciałam odpowiedzieć na pytanie ale poczekam jeszcze oczywiście.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

No to bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuje Panie przewodniczący przepraszam faktycznie nie pociągnąłem tematu straży 

pożarnej ani ulicy Ogrodowej po prostu tych tematów jest dość dużo i tak nie zapisując sobie 

to ciężko jest po prostu wszystkie wychwycić. Ulica Ogrodowa jest zgłoszona do 

dofinansowania czekamy na rozstrzygnięcie jeżeli dostanie dofinansowanie to będzie w tym 

roku robiona. Jeżeli chodzi o straż i zakup samochodu w tej chwili zgłosiliśmy pismo i akces 

byłem oczywiście z panem komendantem prezesem straży w Nowej Słupi u Komendanta 

Miejskiego z prośbą oczywiście o uwzględnienie gminy Nowa Słupia przy zakupie 

samochodu takie pismo złożyliśmy również do Komendy Miejskiej Państwowej Straży 

Pożarnej w Kielcach oraz w poniedziałek jestem umówiony wraz z komendantem z prezesem 

przepraszam straży w Nowej Słupi na rozmowę z komendantem Wojewódzkim Państwowej 

Straży Pożarnej również w związku z ewentualnym zakupem . Nie mamy informacji jeżeli 

chodzi o zapotrzebowanie tutaj na województwo świętokrzyskie nie znamy jeszcze tej 

sytuacji od strony Komendanta Głównego więc nie mamy na dzień informacji że przydzielane 

są samochody jak one będą przydzielane jaki system będzie przyjęty przy ewentualnej 

dystrybucji tych aut. Nie mamy na razie takiej wiedzy, natomiast zgłosiliśmy akces . 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Teraz pani skarbnik bardzo proszę.  

Skarbnik Edyta Durak 

Ja chciałam odpowiedzieć na pytanie pana radnego jeśli chodzi o budowę remizy więc kwotę 

20 000 jak tu Pan Burmistrz wspomniałam będzie wprowadzane wolnymi środkami. Na 

tomiast już resztę pieniążków które już będziemy znać po wykonaniu projektu pod garaż 

które również są zabezpieczone w budżecie na ten rok na projekt będziemy wprowadzać taką 

kwotę jaką będzie wynikała z danych dokumentacji. Dziękuje.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ad vocem kolega Dawid Marzec bardzo proszę  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo za odpowiedź pani skarbnik jednak chciałbym poznać po prostu może nie da 

te szczegółową ale powiedzmy jak będziemy to na przestrzeni całego roku wprowadzać te 

pieniądze ponieważ wytłumaczę dlaczego zabieramy głosy w tej sprawie ponieważ 

mieszkańcy oglądają tą sesje wiedzą o pewnych rzeczach niektórzy nawet czytają dokumenty 

dosyć szczegółowo ponieważ są dostępne i pytają nas radnych my mamy prawo ale a przede 

wszystkim obowiązek do tego żeby pytać o to kiedy dokładnie bo jest taki żart zawsze że 

kiedy coś będzie no będzie. Jak mieszkaniec usłyszy będzie no to nie jest zadowolony . A jak 

słyszy kiedy konkretnie no to wtedy trzyma kogoś za słowo czy to radnego czy burmistrza 

stąd nasze pytania także chciałbym jeszcze żeby pani doprecyzował a jeśli nie zrozumiałem 

odpowiedzi to proszę o powtórzenie. Dziękuję .  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo pani skarbnik Bardzo proszę.  



Skarbnik Edyta Durak 

Jeśli chodzi o kwotę 20 000 wolnych środków tak jak już wspomniałam będzie prowadzona w 

miesiącu albo marzec albo kwietniu zobaczymy kiedy będzie najbliższa sesja . Pozostałą 

kwotę po wykonaniu dokumentacji projektowej i poznaniu kosztorysu  

Radny Dawid Marzec 

No i tutaj już otrzymałem pewien fakt, więc bardzo dziękuję pani skarbnik.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo . Kolega Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję ja swoją wniosek podtrzymuję o 50 000 i źródło finansowania wieży 

telekomunikacyjnej, z której wpłynęły pieniądze . Proszę przygotować na najbliższą komisję 

takie środki proszę panią skarbnik. Dziękuję.  

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Cisłowski 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Cisłowski 

 

 

 



 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/65/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

września 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego przez 

Gminę Nowa Słupia, polegającej na „Wykonaniu dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej DP0633T – od skrzyżowania z DP0634T w 

miejscowości Cząstków do skrzyżowania z DG352014T w miejscowości Skały (2020 – 

2022)”, 

 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/65/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

września 2020 r. w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

przez Gminę Nowa Słupia, polegającej na „Wykonaniu dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej DP0633T – od skrzyżowania z 

DP0634T w miejscowości Cząstków do skrzyżowania z DG352014T w miejscowości Skały 

(2020 – 2022)”,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Grzegorski 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Cisłowski 

 

 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/64/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

września 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego przez 

Gminę Nowa Słupia, polegającej na „Wykonaniu dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej DP0634T – od skrzyżowania z DW751 do 

DP0635T w miejscowości Stara Słupia (2020 – 2022)”, 

 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/64/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

września 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego przez 

Gminę Nowa Słupia, polegającej na „Wykonaniu dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej DP0634T – od skrzyżowania z DW751 do 

DP0635T w miejscowości Stara Słupia (2020 – 2022)”,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Cisłowski 

 

 

 

 

5) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2021 roku, 

 

Kierownik Marek Partyka 

Dziękuję Panie przewodniczący szanowni państwo jak co roku mamy obowiązek do końca 

pierwszego kwartału chwalić uchwałę dotyczącą Programu Opieki nad Zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w tym roku jest pewne takie novum w 

tej tej uchwale ponieważ zaproponowaliśmy Radzie Gminy asygnowanie środków 

finansowych na sterylizację suk i kastracji psów, które mają właściciela czy tych naszych 

pupili. Jest to kwota 12 000 zł będzie to polegało na tym że połowę środków będzie za taki 

zabieg będzie płaciła gmina połowy środku będzie płacił właściciel zwierzęcia. Planujemy 

oczywiście po uchwaleniu tej uchwały rozpocząć taki proces w miesiącu marcu oczywiście 

stosowne ogłoszenia i dokumenty do pobrania znajdą się na stronie internetowej gminy i u 

sołtysów w ramach posiadanych środków finansowych ten program ma trwać przez cały rok , 

do wyczerpania środków finansowych . Dziękuje bardzo.  

Więcej uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowa Słupia w 2021 roku,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, 

Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy 

Roman, Adam Sałata 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Cisłowski, Marcin Grzegorski, Lidia Wiącek 

 

 

 

 

 



6) w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Nowa Słupia do roku 2030, w tym trybu konsultacji, o których 

mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju, 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Nowa Słupia do roku 2030, w tym trybu konsultacji, o których 

mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Cisłowski 

 

 

7) w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Nowa Słupia”, 

 

Sekretarz Agnieszka Lewandowska 

Szanowni Państwo ja chciałam tylko powiedzieć że wszystkie opinie które miały być 

uwzględnione przy opracowaniu tego planu niskoemisyjnego dotarły do urzędu, dostali 

państwo dzisiaj nowy projekt uchwały znaczy zmienione tylko uzasadnienie dopisane w 

uzasadnieniu że wszystkie wymogi formalne aby ta uchwała nie została cofnięta przez nadzór 

wojewody Świętokrzyskiego zostały spełnione. Dziękuję bardzo.  

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Nowa Słupia”,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Cisłowski 

 



8) w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Słupi do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, 

 

Sekretarz Agnieszka Lewandowska 

Panie przewodniczący wysoka rado Szanowni mieszkańcy Jeżeli rzeczywiście za chwilę 

wynik głosowania rzeczywiście teraz będzie pozytywny to państwa przedstawicielami 

pożytku publicznego będzie pan Ryszard Karpiński i pan Adam Sałata  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

A nie Marcin Grzegorowski pani sekretarz Pan Adam Sałata z tego co wiem to zrezygnował.  

Sekretarz Agnieszka Lewandowska 

To bardzo przepraszam za pomyłkę Ja wpisałam sobie Pana Adama Sałatę to przepraszam 

Pan Marcin Grzegorski.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak to na pewno czy r adni potwierdzają ci którzy zostali że tak powiem rekomendowani do 

rady działalności pożytku publicznego czyli Pan Ryszard Karpiński czy Marcin Grzegorski 

czy potwierdzają to że zostali wybrani? Bardzo proszę o potwierdzenie  

Radny Ryszard Karpiński 

Panie  Przewodniczący słychać mnie? Potwierdzam. Podziękuje po głosowaniu.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo jeszcze Pan Marcin Grzegorski?  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie przewodniczący tak potwierdzam. Dziękuję wszystkim radnym którzy oddali 

głos za na moją kandydaturę. Dziękuję bardzo, pozdrawiam.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo jeszcze kolega Łukasz Nowak prosi o głos tutaj w sprawie tego projektu 

uchwały?  

Radny Łukasz Nowak 

Tak ja chciałbym sie dowiedzieć Ilu było bo nie miałem takiej możliwości być na ostatniej 

komisji Ilu było kandydatów i kto jeżeli można wiedzieć?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

W tej chwili ja nie miałem tego zapisanego czy pani sekretarz czy na pewno poproszę pana 

Daniela Binkowskiego bo on obsługuje radę i on na pewno zapisywał, bardzo proszę panie 

Danielu o przypomnienie.  

Radny Dawid Marzec 

Jeśli mogę to Panu pomogę ponieważ byłem przewodniczącym posiedzenia stałych komisji.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Bardzo proszę kolega Dawid tutaj koledze Łukaszowi szczegółowo wyjaśnij.  

Radny Dawid Marzec 

Kandydatów było czterech do rady pożytku publicznego był to pan Marcin Grzegorski pan 

Ryszard Karpiński koleżanka Radna Lidia Wiącek i Pan Jerzy Roman. Dziękuję.  

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Nowej Słupi do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Adam Sałata 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Cisłowski, Łukasz Nowak, Jerzy Roman 

NIEOBECNI (1) 

Lidia Wiącek 

 

 

9) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi na rok 

2021, 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi na rok 

2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

10) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi 

na rok 2021 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi na 

rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 



 

11) w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej, 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Rafał Piasecki, Grzegorz 

Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska 

 

 

12) w sprawie rozpatrzenia petycji: Alarm! Stop zabójczemu GMO – Stop niebezpiecznej 

szczepionce 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji: Alarm! Stop zabójczemu GMO – Stop niebezpiecznej 

szczepionce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Pastuszyńska 

 

 

13) w sprawie rozpatrzenia skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach, 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Pastuszyńska 

 

 

7. Sprawy różne. 

 

Radny Robert Klefas 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Wysoka Rado , Panie Przewodniczący 

pozwolę sobie w imieniu Polskiego Związku Bokserskiego przeczytać pismo przewodnie w 

ślad za którym do Pana Przewodniczącego dotarły materiały promocyjne z prośbą o kolportaż 

wśród Radnych i Pozwólcie Państwo , Panie Przewodniczący p ozwoli Pan że odczytam treść 

pisma. Polski Związek Bokserski ulica Połczyńska 10 Warszawa 19 luty 2021 rok. Samorząd 

Miasta i Gminy Nowa Słupia, Radni Rady Miejskiej , Burmistrz Miasta i Gminy . W imieniu 

zarządu polskiego związku bokserskiego pragnę przekazać samorządowi Miasta i Gminy 

Nowa Słupia foldery promocyjne dotyczące organizowanych we współpracy ze światową 

federacją boksu Olimpijskiego AIB-a Młodzieżowych Mistrzostw Świata kobiet i mężczyzn 

w boksie Kielce 2021, które odbędą się w dniach 10 - 24 kwietnia 2021 roku w Kielcach. Po 

raz pierwszy w historii polskiego boksu w naszym kraju odbędzie się impreza rangi 

Mistrzostw Świata starania o przyznanie prawa do organizacji tego wydarzenia oraz 

przygotowania do niego trwały ponad 2 lata i zaangażowane były w nie zarówno władze 

Polskiego Związku bokserskiego, Ministerstwo Sportu, jak i władze samorządowe 

województwa świętokrzyskiego. W turnieju weźmie udział ponad 600 zawodniczek i 

zawodników z ponad 80 krajów co razem ze sztabami szkoleń daje około 3000 zagranicznych 

gości którzy spędzą 14 dni w regionie Świętokrzyskim. Jest to ogromna szansa na promocję 

oraz umocnienie pozytywnego wizerunku naszego regionu jako miejsca sprzyjające mu 

uprawianiu sportu bogatego w walory turystyczne oraz infrastrukturalnie i organizacyjnie 

gotowego do organizacji największej rangi eventu. Całość wydarzenia transmitowania będzie 

w oficjalnym serwisie film owym Bed.tv z możliwością udostępnienia transmisji w 

dowolnym serwisie streningowym w dowolnym kraju. Z kolei walki finałowe transmitowane 

będą zarówno w serwisie internetowym jaki w kanale otwartym TVP Sport HD oraz stacjach 

telewizyjnych w ponad 100 krajach . Warto nadmienić że ekipy przyjezdne z całego świata w 

ramach organizowanych wycieczek będą miały okazję zwiedzić najważniejsze miejsca 

województwa świętokrzyskiego w tym między innymi starożytną osadą dymarkową perłę i 

wizytówkę całego regionu to jest Święty Krzyż . W związku z powyższym aby podołać tak 

wielkiemu przedsięwzięciu zwracam się do państwa w imieniu zarządu Polskiego Związku 

bokserskiego o wsparcie finansowe w wyżej wymienionej imprezy w zamian oferując szeroko 

zakrojoną akcję promocyjną na rzecz gminy Nowa Słupia. Z poważaniem Polski Związek 

Bokserski. Prezes zarządu Grzegorz Nowaczyk Warszawa 19 luty 2021 rok . Dziękuję Panie 

przewodniczący  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Oczywiście materiały promocyjne rzeczywiście dotarły do mnie. Ja tutaj 

poprzez biuro obsługi rady postaram się aby do każdego z radnych ponieważ każdy Biuletyn 

informacyjny, promocyjny jest dedykowany każdemu radnemu, ja posiadam tyle egzemplarzy 



ilu jest Radnych więc postaram się tutaj aby do każdego radnego ten informator dotarł . 

Dziękuję bardzo koledze Robertowi o głos prosi kolega Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję Panie Przewodniczący . Panie przewodniczący szanowni radni musimy wspomóc 

polski związek bokserski jest to szansa promocji naszej gminy wręcz na całym świecie i 

myślę że jakąś kwotę tam wygospodaruje my bo w sumie te pieniążki nam się zwrócą bo oni 

będą na naszym terenie zwiedzać i nocować , będą promować nasze małą ojczyznę jako 

Nowa Słupia . I tu nie ma chyba żadnych wątpliwości że jako rada w większości 

zadecydujemy żeby ten związek bokserski wspomóc. Panie Przewodniczący m yślę że po tej 

komisji już może Pan usiąść do rozmów z panią skarbnik i burmistrzem i może w jakiejś 

dyskusji jakąś kwotę tutaj wspólnie ustalimy jaką trzeba będzie zabezpieczyć na związek 

bokserski. Dziękuję  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi kolega Bartosz Dutkiewicz bardzo proszę  

Radny Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący mam pytanie do pana Burmistrza ewentualnie do 

kolegi Marka Partyki zależnie który z panów ma większą wiedzę na ten temat. Otóż z te go co 

wiemy już preumowa jest podpisana odnośnie dofinansowania na rewitalizacja ulicy 

Świętokrzyską, jako że dostaje sporo zapytań od stowarzyszeń różnych odnośnie siedzib dla 

stowarzyszeń jakiś pokoi gdzie mogliby się spotykać coś tam działać, były takie plany że przy 

okazji rewitalizacji miał być odnowiony budynek starej gminy i tam miały być pomieszczenia 

właśnie dla stowarzyszeń i pytanie czy to nadal jest aktualne czy ten budynek będzie 

remontowany i czy będą te pomieszczenia dla tych stowarzyszeń. To raz jeszcze przy okazji 

czy wiadomo już odnośnie coś odnośnie kanalizacji ul. Chełmowej kiedy by to ewentualnie 

ruszyło czy w ogóle będzie ta kanalizacja przeprowadzana teraz przy okazji jak jest Stara 

Słupia robiona coś wiadomo na ten temat? Dziękuję bardzo  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosił Sylwester Kozłowski ale tutaj mam sygnał że ma jakieś kłopoty 

techniczne więc może poproszę teraz pana burmistrza który następny tutaj też zgłosił się 

prosząc o głos, to jeżeli kolega Sylwester będzie dostępny to wtedy wrócimy do niego do jego 

głosu Bardzo proszę Panie Burmistrzu.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni mieszkańcy rewitalizacja ulicy 

Świętokrzyskiej jest kontynuowana oczywiście ona w tej chwili jest na tym etapie że jesteśmy 

w tym momencie że wyłania my projekt architektoniczny rewitalizacji ulicy Świętokrzyskiej . 

Wpłynęły 4 pracę konkurs nam przeprowadza zespół architektów pracownia architektoniczna 

z Kielc. Te 4 prace będą zaprezentowane po wyłonieniu oczywiście osoby która wygrała z 

tego co wiem praca są bardzo ciekawe i spełniają nasze wymagania dotyczące naszej kultury , 

dziedzictwa świętokrzyskiego miasteczka Nowa Słupia. Także sam jestem osobiście ciekaw, 

prac osobiście nie widziałem dzisiaj była pierwsza wizyta tej komisji konkursowej w 

Kielcach odbyła się, zostały te prace ocenione byli przedstawiciele naszej gminy. Jeżeli 

chodzi o budynek ulicy Świętokrzyskiej ten budynek będzie przebudowany Szanowni 

państwo tak jak powiedziałem będzie tam również Poczta Polska będą miejsca dla 

stowarzyszeń, również inne pomieszczenia oczywiście jest to w tej chwili na etapie projektu 

także no to będzie proces inwestycyjny do końca 2023 roku . Jeżeli chodzi o ulicę Chełm ową 

oczywiście jest to może pan Marek będzie miał w tej chwili większą wiedzę z tego co wiem 

pan Marek jest tutaj także prosiłbym pana Marka o odpowiedź.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak bardzo proszę Panie kierowniku.  



Kierownik Marek Partyka 

Dziękuję panie przewodniczący i chodzi o ulicę Chełmową mamy już dokumentację 

projektową wszystkie pozwolenia będziemy ten przetarg puszczać razem z przetargiem 

kanalizacje Dębna i Jeziorka. No wtedy jest szansa na korzystniejszą kwotę jeżeli chodzi o 

wykonawstwo tak sobie to zaplanowaliśmy. Dziękuję bardzo  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo widzę że teraz już jest kolega Sylwester dostępny bo pojawił się tutaj na 

ekranie prosi o głos, bardzo proszę Sylwester Kozłowski  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dzień dobry Państwu, dzień dobry panie przewodniczący Witam wszystkich mieszkańców. 

Panie Przewodniczący chciałbym wrócić do ostatniej sesji gdzie podejmowaliśmy uchwałę 

odnośnie opłaty, stawek związanych z odprowadzaniem śmieci. Zadałem pytanie na ostatniej 

sesji ile z budżetu gminy w 2020 roku przekazaliśmy na punkt selektywnej zbiórki odpadów. 

Pani skarbnik udzieliła odpowiedzi w poniedziałek na komisjach jest to kwota 131 000 zł 

Natomiast przetarg rozstrzygnięty został w ubiegłym roku najniższa oferta którą złożyła firma 

kwota 1 254 000 my przeznaczamy na odpady kwoty 1 381 000 czyli więcej o 130 000 zł. 

Pytanie jest następujący skoro mogłyśmy dołożyć w 2020 roku do pszoku kwotę 131 000 zł 

czy nie moglibyśmy w roku 2021 przesunąć na pzsok z budżetu gminy kwotę około 200 000 

zł i w ten sposób zmniejszyć składki dla mieszkańców opłaty z tytułu odprowadzania śmieci. 

Jeżeli udałoby się przesunąć kwotę 200 000 zł mamy 8164 osoby według deklaracji które 

przedstawiał pan Michał dzielone przez 12 to jest około 2 zł byłoby mniej od osoby na 

opłacie miesięcznie. Także wydaje mi się że jest to dosyć spora stawka a skoro mogliśmy 

przesunąć w roku 2020 czy wpływach o których mówił Pan Burmistrz na początku sesji że 

pozyskamy środki z tytułu podatków od nieruchomości dosyć pokaźna kwota w 2020 roku 

również pozyskaliśmy środki na które nie liczyliśmy tak z budżetu państwa wracam z 

powrotem do pytania które zadałem na ostatniej sesji czy nie zbyt pochopnie podjęliśmy 

decyzję o tych stawkach czy nie można było się wstrzymać ewentualnie czy nie możemy 

jeszcze raz się pochylić nad tym zagadnieniem i czy nie moglibyśmy obniżyć stawek. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Ja myślę że to bardzo jest ważny i rozsądny głos w tym momencie bo jednak opłata 

śmieciowa którą przyjęliśmy ta uchwała to była propozycja burmistrza która no taką kwotę 

podawała. Jednak tutaj rozsądnie jest rzeczywiście pochylić się chyba jeszcze raz i nawet to 

co kolega tutaj Sylwester wyliczył 2 zł jest to naprawdę duża kwota dla mieszkańców i będę 

chyba wnioskował o to żebyśmy powrócili co do opłaty za śmieci abyśmy tym mieszkańcom 

w jakiś sposób jeszcze pomogli. Rzeczywiście jeżeli przesunęliśmy 131 000 myślę że jeżeli 

przesuniemy 200 000 przy tak wysokim budżecie nie będzie to odczuwalne dla gminy 

natomiast na pewno będzie odczuwalne dla mieszkańców naszej gminy. Dziękuję bardzo tak 

samo również jeszcze chciałbym nawiązać do tego co mówił poprzednio Robert Klefas i 

później wtórował Marcin Grzegorski . Jak najbardziej powinniśmy też wygospodarować 

jakieś środki na najbliższą sesję abyśmy mogli wspomóc tą imprezę jaka chyba po raz 

pierwszy tak jak kolega Robert mówił która odbędzie się w Kielcach. Można b y było 

zaistnieć jako gmina postaram się też w to w jakiś sposób zaangażować abyśmy jako rada 

wygospodarowali i przesunęli jakieś środki , zobaczymy co tutaj się uda w tej kwestii zrobić. 

Ale tutaj ze śmieciami jak najbardziej kolego Sylwestrze racja i będziemy nad tym jeszcze 

chyba pracować. Dziękuję bardzo. O głos prosił Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie przewodniczący na naszym terenie jest dużo ośrodków turystycznych także 

możemy te grupy u nas w Gminie też zakwaterować, nasi przedsiębiorcy też by z tego 

skorzystali. To tak dopowiedzieć do ostatniej mojej wypowiedzi . Moja sprawa do pana 



Marka Partyki chciałem się zapytać jak wygląda sprawa bezpieczeństwa przejścia w obrębie 

szkoły Rudki na drodze 756. Na jakim jest etapie ostatnio żeśmy rozmawiali o tych 

ogranicznika prędkości po jednej i po drugiej stronie chciałbym takie informacje żeby 

mieszkańcy tej okolicy coś więcej się dowiedzieli. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy pan kierownik jest słyszalny jest tak dobrze. Bardzo proszę.  

Kierownik Marek Partyka 

Otóż nad bezpieczeństwem i nad przejściem przez drogę Wojewódzką za te sprawy 

odpowiada Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich, pierwsza kwestia. Druga kwestia 

jeżeli chodzi o te wyświetlacze prędkości to w funduszu sołeckim w miejscowości Serwis jest 

zabezpieczone jest o ile pamiętam około 8 000 zł zrobiliśmy takie rozpoznanie cenowe i 

dostaliśmy oferty jeden taki wyświetlacz prędkości razem z montażem i zasilaniem solarnym 

i bateryjnym to jest koszt około mówię tak średnio 12 - 13 000 zł. W związku z powyższym 

żeby wyłonić wykonawce będzie musieli prawdopodobnie przesunąć jakieś środki w ramach 

tego funduszu na to zadanie, ale to już będziemy musieli, będziecie musieli państwo 

zdecydować w swoim gronie. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Ad vocem Marcin Grzegorski bardzo proszę pani e przewodniczący.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie Marku a jeszcze pytanie czy tam jeśli chodzi o Rudki i Sosnówke czy tam nie 

były zabezpieczone jakieś kwoty właśnie z funduszu sołeckiego też na ten cel? Jeśli będzie 

potrzeba to my mamy tam funduszu sołeckim Sosnówka na remont zewnętrzny też jakąś 

kwotę to będzie zadanie już nie realizowane bo było zrealizowane w tamtym roku także my 

możemy coś dołożyć zmienić pieniążki przekwalifikować je i dołożyć właśnie do tego 

bezpiecznego przejścia. Podkreślę tylko że to przejście jest koło nowego sklepu po wstałego 

Dino i myślę że tu razem z radnymi Rudek też się pochylimy żeby jakieś te pieniążki 

wygospodarować i zrobić to dla dzieciaków z powodu tego że ten sklep powstał to miejsce 

zrobi się bardzo niebezpieczne nawet dla osób które będą korzystać z tego sklepu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo kolega Robert Klefas, bardzo proszę panie Robku.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący na wstępie chciałbym podziękować Panu 

przewodniczącemu Rafałowi Piaseckie mu, chciałbym podziękować koledze Marcinowi 

Grzegorskiemu za wsparcie, deklaracje wsparcia dla inicjatywy którą odczytałem w imieniu 

Polskiego Związku Bokserskiego. myślę że są to bardzo ważne, istotne argumenty i wszystkie 

Gminy odpowiadają pozytywnie na tego typu apel Polskiego Związku Bokserskiego, gdyż 

zwrócili się nie tylko do nas, ale na terenie w otulinie Kielc. Szanowni państwo szanowni 

mieszkańcy na poprzedniej sesji kiedy podejmowana była uchwała tak zwana śmieciowa 

padły stwierdzenia i wyliczenia że największe obciążenie dla gospodarstw ponoszą teraz 

mieszkańcy którzy gospodarują w gospodarstwach czteroosobowych i powyżej. Są to 

poważne wzrosty cen dlatego bardzo popieram i stoję po stronie wniosku Sylwestra 

Kozłowskiego o to ażeby który również i pana przewodniczącego jak rozumiem ma 

przychylność a żebyśmy się pochylili i wpłacając taką kwotę o której mówimy która z punktu 

wielkość punkt widzenia wielkości budżetu jest kwotą mniejszą a znaczącą dla pojedynczego 

mieszkańca, gdyż przy czterech osobach to jest 8 zł na gospodarstwie domowym miesięcznie 

niższy rachunek. 8 zł to dość poważna kwota i myślę że warto podjąć dyskusję wrócić do 

zmian zaproponowanych bo są to zmiany merytoryczne idące w kierunku tym trudnym 

pandemiczny czasie poprawy warunków bytowych naszych mieszkańców. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Ja jeszcze do tej pierwszej kwestii. Dziękuję za to że został doceniony mój 



głos. Ja myślę że kolego Robercie naszej gminy po prostu nie stać na to abyśmy przegapili 

taką możliwość za promowania naszej gminy poprzez Mistrzostwa Świata . No jest to 

naprawdę wielkie wydarzenie i promowanie naszej gminy typowo turystyczne j przez sport i 

to jest chyba słuszna droga. Bardzo dziękuję za głosy uznania i jak najbardziej wszystkich 

starań będę tutaj czynił wszelkie starania żeby śmy mogli zaistnieć i wypromować. Tym 

bardziej że tak jak i tutaj kolega Robert mówił inne Gminy ja również rozmawiałem 

rzeczywiście odzew Gmin wokół można powiedzieć Kielc jest pozytywny i przekazują środki 

finansowe aby też mogli się za promować. Myślę że my innej drogi nie wybierzemy tylko też 

skorzystamy z tej możliwości bo tak jak powiedziałem, nie stać nas na nie skorzystanie z 

takiej oferty o tak to można określić . Dziękuję bardzo. Ad vocem Dawid Marzec prosi o głos 

bardzo proszę.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję Panie Przewodniczący ja chciałem nawiązać do wypowiedzi przedmówców 

odnośnie podwyżki śmieci która nie podwyżki nie podwyżka to już już nie obniżki teraz 

Jeżeli już to obniżki kolego mi pan da dokończyć a na pewno nawiązuje do podwyżki 

ponieważ podwyżka zaistniała na ostatniej sesji. W pełnej rozciągłości zgadzam się do co do 

głosu przedmówców z ubolewaniem powiem że popełniliśmy błąd podnosząc w taki sposób 

te opłaty podczas rozmów z mieszkańcami daje się odczuć że sporo tych rodzin którzy 

najbardziej na te ucierpieli czyli tych wielodzietnych bądź gdzie mieszka więcej tych osób w 

domu jest problem. Jest problem dlatego, że te podwyżki okazały się naprawdę bardzo 

wysokie. Oczywiście też wnioskuję na tym żeby podjąć od nowa te rozmowy żeby te opłaty 

obniżyć i bije się w piersi przyznaję do błędu ponieważ głosowałem za tą podwyżką ale 

wszystko jeszcze uważam że można zmienić i można udogodnić to dla mieszkańców tym 

bardziej jak tutaj pan przewodniczący wspomniał w ciężkim okresie to dla mieszkańców 

jakim jest czas covidu dla nas wszystkich bardzo ciężki . Jeżeli jestem już przy głosie 

oczywiście też chcę zabrać z racji tego że sport jest zawsze bliski mojemu sercu czy to piłka 

nożna czy również i boks jak najbardziej tutaj też potwierdzam że nie może nas ominąć taka 

szansa promocji i pomoc dla Polskiego Związku Bokserskiego ponieważ fajnie się składa że 

prezes Grzegorz Nowaczyk który jest z naszego regionu który jest prezesem Polskiego 

Związku Bokserskiego przyciągnął tak wielką imprezę można powiedzieć do nas , do nas jak 

o rejonu gór świętokrzyskich , do Kielc. Myślę że tak jak inne Gminy my również musimy 

wspomóc co do kwoty co do wielkości tej kwoty oczywiście tutaj chyba będziemy 

dyskutować czy to na komisjach czy na następnej sesji ale jak najbardziej obiema rękami 

podpisuję się pod tym że pomóc musimy. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ad vocem kolega Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję bardzo mam pytanie do pana burmistrza jeśli będziemy wnioskować o taką kwotę 

dla w związku bokserskiego będzie to zwiększenie deficytu a zazwyczaj jak jakieś wnioski 

składamy chcemy jakieś pieniążki to musimy podać źródło dofinansowania. Tu może być 

zwiększenie deficytu czy burmistrz wyrazi na to zgodę . Mam takie pytanie do burmistrza czy 

taką zgodę wyrazi jeśli rada jakąś kwotę poda czy burmistrz wyrazi zgodę na zwiększenie 

deficytu. Dziękuję, proszę pana burmistrza o odpowiedź.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo znów jest taka sytuacja że pierwsza zgłosiła się pani skarbnik później 

burmistrz . Pani Skarbnik ja przepraszam panią czy możemy jeszcze raz zamienić kolejność. 

Dziękuję bardzo . Bardzo proszę Panie Burmistrzu  

Burmnistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuje Panie przewodniczący odniosę się jeżeli chodzi w pierwszej kolejności do 

Mistrzostw Świata to jest miód na moje serce bo jestem też zainteresowany tym aby gmina 



została za promowana więc myślę że takie środki znajdziemy przestawimy Radzie oczywiście 

aby zaakceptowała , jak najbardziej jest to cel znakomity uważam że promocja naszego 

regionu przy tej okazji to jest najlepsze co możemy w tej chwili zrobić . Natomiast niepokoi 

mnie państwa głos jeżeli chodzi o śmieci proszę państwa bo jest mieszkańcy zostali 

wprowadzeni w błąd przez pana Sylwestra Kozłowskiego. Szanowni państwo szanowni 

mieszkańcy to zwracam się szczególnie do mieszkańców gmina i gminie zależy zawsze na 

tym aby kwota którą obciąża mieszkańców bo jak najniższa nie mamy Szanowni państwo 

zmiany podatków nie wiem od ponad 10 lat Jeżeli chodzi o podatki lokalne, podatek rolny 

zmniejszyliśmy jeżeli chodzi o opłatę za wodę też jest utrzymana na poziomie sprzed wielu 

wielu lat więc gmina nigdy nie chcę tutaj iść w kierunku żeby obciążać mieszkańców również 

śmieci są tego przykładem. Przypomnę tylko jedną rzecz że ustawa mówi o tym żeby śmieci 

się bilansowały i to każdy z rady w tej chwili wie my wielokrotnie występowaliśmy z pismem 

czy możemy dołożyć czy możemy mieszkańcom pomóc okazuje się że nie, po prostu będzie 

to przez Regionalną Izbę Obrachunkową potraktowano jako złamanie dyscypliny przez 

burmistrza. Jeżeli chodzi o te 131 000 zł to ja przypomnę już to mówiłem na komisjach nie 

wiem czy zostało to zauważone czy po prostu gdzieś umknęło naszej radzi ale to była kwota 

którą myśmy dołożyli ale to my byliśmy po raz pierwszy przypominam po raz pierwszy po 

przetargu tonażowy. Ja o tym już mówiłem i my musieliśmy dołożyć do bilansowania się 13 1 

000 zł do zbilansowania się śmieci żeby bilans się pokrył, bo gmina nie może dokładać do 

śmieci ani na tym zarabiać jeżeli Gmina na tym zarobi to te pieniądze w następnym sezonie 

zostaną przekazane oczywiście na bilans i wtedy po mniejszą tą wpłatę więc przetarg który 

się rozstrzygnął w tej chwili na ten rok został zrobiony w oparciu o specyfikacje wynikającą z 

ilości śmieci za poprzedni okres. Myśmy te śmieci zliczyli, zliczyliśmy ilość śmieci 

segregowanych czarnego worka zostało to bardzo szczegółowo przedstawione przez pana 

Michała w tabelach wiadomo jaka to ilość śmieci została w specyfikacji umieszczona i jeżeli 

tych śmieci w wyniku specyfikacji przetargowej będzie mniej to w następnej perspektywie 

czy za rok w następnym przetargu zostanie to pomniejszony i ta kwota dla mieszkańców 

będzie mniejsza. Więc no ja bym uważał że no nie należy tu mieszkańców oszukiwać, ja sam 

jestem za tym żeby kwota była jak najniższa ale ona wynikła z przetargu. Przetarg tutaj 

decyduje o kwocie i podziale, Państwo możecie jako radny zadecydować o ewentualnym 

naliczaniu w jaki sposób to naliczać oczywiście żeby był on zgodny z konstytucją. Myśmy to 

zrobili w sposób myślę że rzeczowy sami państwo pochwali liście pracownika który 

przygotował specyfikację który przygotował wersję powiedzieliście państwo, że jest to 

perfekcyjne przygotowane. No ja też uważam że zostało to perfekcyjnie przygotowane i nie 

wiem kto się podpisze pod dyscy pilną finansów publicznych. Jeżeli pan przewodniczący czy 

któryś z radnych jak najbardziej wtedy dołożymy kwotę zmniejszymy kwotę mieszkańcom. 

Natomiast ja się pod tym jako burmistrz nie mogę podpisać bo ja za to ponoszę pełną 

odpowiedzialność, także pierwszy przetarg który został w zeszłym roku zrobiony to był 

przetarg który wynikał z tonażu myśmy do tej pory mieli wcześniej ryczałtową naliczenie 

stawki i liczyliśmy ryczałtowe rozłożenie na wszystkich mieszkańców a teraz liczymy według 

tonażu odebranych śmieci i to jest ta różnica. Natomiast przeglądając inne Gminy Szanowni 

państwo, chociażby Gminę Waśniów czy Gminę Bodzentyn, zobaczcie sobie państwo że to są 

wyższe stawki ja nie chcę tu chwalić naszej gminy ale uważam że ta stawka obciążeniowa nie 

jest ogromna za śmieci płacimy więcej nie z tego powodu że ta ile śmieci u nas jest taka 

ogromna w naszej gminie tylko generalnie problem jest na skalę ogólnopolską z 

magazynowaniem z brakiem odbioru opon z brakiem odbioru tworzywa sztucznego które 

zalega na wysypiskach i ta cena na wysypisku rośnie w zastraszającym tempie dlatego tutaj 

jest klucz do rozwiązania problemu jeżeli chodzi o śmieci. Myślę że przez można powiedzieć 

przez instytucje rządowe dlatego że wiem że w tej chwili jest procedowana czy w tej chwili 

jest jako arkusz roboczy zmiany do ustawy o gospodarce śmieciowej aby po prostu te ceny 



faktycznie tak nie rosły i jeżeli pójdą w kierunku w tym którym samorządy zgłaszały 

problemy do instytucji rządowych to myślę że to będzie dobry kierunek, który pozwoli żeby 

te śmieci w takim tempie rosły. Dziękuję  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję tak bo ad vocem zgłasza się kolega Sylwester Kozłowski natomiast ja prosiłem 

panią Edytę żeby zamienić miejsca panie Sylwestrze teraz bardzo proszę o to żeby chwilkę 

poczekać dać teraz wypowiedzieć się pani S karbnik i wtedy kolego Sylwestrze może tak 

być? Ja j eszcze tylko chciałem tutaj do wypowiedzi pana burmistrza, panie burmistrzu 

podatek rolny nie został zmniejszony został na poziomie tym samym który był w 2020 roku to 

tak co do sprecyzowania pana wypowiedzi. Natomiast ja myślę że jeżeli chodzi tutaj o o tą 

uchwałę tak zwana śmieciową o której rozmawiamy, ja myślę że że są możliwości takie żeby 

usiąść pochylić się i rzeczywiście troszkę ulżyć mieszkańcom to wcale nie narazi na 

dyscyplinę finansowa którą tak pan straszy, jeżeli ja się podpiszę jeżeli będzie to naprawdę 

służyło mieszkańcom i zmniejszało ich opłaty jak najbardziej nie boję się. Bardzo proszę pani 

skarbnik.  

Skarbnik Edyta Durak 

Dziękuję bardzo. Ja tylko chciałam przypomnieć że zgodnie z zapisami ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminie należy pamiętać, że system gospodarowania odpadami 

komunalnymi zorganizowany przez gminy powinien się samo finansować co przekłada się na 

obowiązek ustalenia wysokości ponoszonych przez mieszkańców gminy opłat na poziomie 

zabezpieczającym pokrycie kosztów funkcjonowania systemu Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi. To powinno być na etapie planowania tak jak jesteśmy teraz w tym 

momencie. A czy na koniec roku będziemy zakładać czy nie tego nikt nie będzie wiedział bo 

nikt nie wie ile przeciętny Kowalski w miesiącu następnym odda śmieci ile będzie ton. 

Natomiast przy samym projektowaniu ten system powinien się samo finansować. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo. Bardzo proszę kolega Sylwester Kozłowski.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Bardzo dziękuję. Panie burmistrz u nie wiem skąd takie wnioski, że wprowadziłem 

mieszkańców w błąd, nie wydaje mi się żeby tak było. Tym bardziej, że przed sekundą pani 

skarbnik potwierdziła to co powiedziałem. Na chwilę obecną nie jesteśmy w stanie 

powiedzieć jak zakończymy rok 2021 może być taka sytuacja, że będziemy musieli dopłacić 

środków z budżetu gminy czyli są takie możliwości. Jeżeli mówimy o samo bilansowaniu się 

to ja rozumiem samo bilansowanie się kwoty związanej z opłatą śmieciową to jest samo 

bilansowanie się wartości jaką firma złożyła na przetargu czyli 1 254 000 zł i to się musi 

bilansować i z tym się zgodzę. Natomiast skoro mogłyśmy 2020 roku dołożyć 130 000 to nie 

widzę problemu żebyśmy dołożyli takie środki lub większe w 2021. Powiedział pan że 

rozliczyliśmy się ryczałtowo w roku 2020 natomiast w tej chwili będziemy rozliczać się 

tonażowo. Z przetargu mamy określoną mniej więcej kwotę tonażową ile produkujemy śmieci 

w roku 2021 proszę mi odpowiedzieć co będzie jeżeli tych śmieci wyprodukujemy o 100 ton 

więcej Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Pani skarbnik bardzo proszę.  

Skarbnik Edyta Durak 

Chciałam odpowiedzieć na pytanie zadane przed chwilą. Tak jak wspomniałam na etapie 

projektowania czyli na początku roku powinniśmy podjąć takie działania aby dochody z 

systemu Gospodarki Odpadami pokryły wydatki. Dokładaliśmy jak najbardziej w tamtym 

ponieważ to było w miesiącu grudniu pod koniec roku gdzie już wiedzieliśmy że tych 

pieniążków które są w skład mieszkańców są też należy pamiętać zaległości z tego tytułu w 

związku z tym nie wszystkie dochody są do końca zrealizowane z tego co pamiętam pod 



koniec 2020 roku będzie to zaległość ponad 40 000. Więc w tym momencie też nie będziemy 

wiedzieć czy te dochody które wygospodaru jemy w ciągu roku 2021 starczy na wydatki w 

związku z zapłatą do wykonawcy. Więc to wszystko będzie się kreowało ale tak jak 

wspomniał na etapie projektowania zgodnie z ustawą te opłaty powinny się samo finansować. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ad vocem Robert Klefas. Bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Pani Skarbnik. Dziękuję panie przewodniczący. Pani skarbnik otóż nie tylko w 2020 roku 

chciałbym nieśmiało zwrócić uwagę ale także wypłaca liśmy dopłaca liśmy w poprzednich 

latach i wtedy też rozliczaliśmy się ryczałtowo a nie przechodziliśmy na to naż. Na tonaż 

przechodziliśmy w poprzednim roku to skąd się wzięła kwota 84 00 0 stoczony prawdziwy 

bój chyba przypominają sobie państwo te dopłaty końcoworoczne, zapytania do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej oni wyrażali zgodę więc tak nie ma pewnej chronologii w tym 

wszystkim to jest jedna rzecz i druga rzecz jest taka że przecież na stan obecny śmieci się 

zbilansowały tak?  

Skarbnik Edyta Durak 

Tak teraz jest jesteśmy w momencie gdzie śmieci się bilansują gdy dochody równają się 

wydatkom.  

Radny Robert Klefas 

To zakładamy z góry że tonażowo będziemy mieli do płatę 130 000 zł czy ile?  

Skarbnik Edyta Durak 

No to pytanie już nie do mnie trzeba było zadawać Panie Radny na poprzedniej komisji ja nie 

zajmuje się wyliczeniami opłat i przygotowaniem przetargu.  

Radny Robert Klefas 

No to szkoda bo Pani odpowiada za finanse i zgłosiła się pani w grudniu dopłatę 130 000.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester Kosmowski bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję panie przewodniczący. Chciałem Panie przewodniczący z adać pytanie jaka kara 

pana spotkała w stosunku z podpisaniem uchwały 2020 roku odnośnie przekazania 130 000 zł 

z budżetu gminy na utrzymanie pszoku.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

 

Radny Sylwester Kozłowski 

W nawiązaniu do tego co mówił Pan burmistrz Gmina Bieliny liczba mieszkańców podobna 

stawka od osoby 11 zł dwie osoby 23 zł 3- 4 osoby 34 pięć osób 46 to chyba tyle w temacie. 

Dziękuję  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo pan burmistrz prosił o głos bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący szanowni państwo radni szczególnie zwracam się do 

mieszkańców nie wiem czy zbliżają się wybory ale po prostu ta dyskusja zmierza w tym 

kierunku żeby po prostu zdyskredytować to co jako gmina zrobiliśmy jeżeli chodzi o 

realizację ustawy. Przecież wrócę do tego ostatniego póki pamiętam Gmina Bieliny panie 

radny Kozłowski jest na tym etapie na którym my byliśmy rok temu. Czyli oni bez 

oszacowania tonażu w tej chwili weszli pierwszy przetarg który zrobili, następny rok będzie 

już w oparciu o dane z tego roku i znajdą się na tym etapie na którym w tej chwili się znajduję 

tak ad vocem jeżeli chodzi o Gminę Bieliny. My jako gmina szanowni państwo szczególnie tu 

zwracam się do mieszkańców nie mamy możliwości tworzenia dokumentów fikcyjnych my i 



tak kierując się jeżeli chodzi o obliczenie czy ułożenie specyfikacji przetargowej to 

zrobiliśmy to w takich ramkach które były korzystne dla mieszkańców bo tu siedzieliśmy 

żeby po prostu obciążenie dla mieszkańca nie było zbyt duże i oczywiście wzięliśmy pod 

uwagę na przykład liczbę mieszkańców nie ta która w tej chwili zadeklarowana tylko 

wzięliśmy z 2019 roku która jest wyższa a więc jest to już kwota, która jest na korzyść 

mieszkańców jeżeli chodzi o rok poprzedni to był też rok szczególny dlatego że to był rok 

który był związany z covidem, zamknięciem lub lockdownem. Nie byliśmy w stanie 

zobrazować sobie ile tych śmieci tak naprawdę będzie na pewno była to zwiększona ilość 

śmieci ponieważ ludzie byli zamknięci w domach więc ta produkcja tych śmieci podejrzewam 

że była większa. Natomiast d okumenty które tworzyliśmy do specyfikacji przetargowej 

muszą być oparte o dokumenty prawdziwe a dokumenty prawdziwe to jest sprawozdanie z 

odbioru odpadów które jest w naszym referacie w oparciu o przedni okres i taką żebyśmy 

stworzyli i z wyniku przetargu przecież kwota przetargu jest poniżej kosztorysu o ponad 200 

000 zł więc ten przetarg wypadł w miarę korzystnie biorąc pod uwagę niektóre Gminy gdzie 

miałem przekaz od włodarzy gmin że do przetargu musiano dokładać pieniądze lub 

rozdzielano przetarg na pół roku ponieważ w gminie nie było takich pieniędzy żeby żeby 

przetarg tak zrealizować i rozdzielano przetarg na dwa półroczne przetargi. U dało nam się 

ten przetarg rozstrzygnąć roczny co prawda dwa razy, dwukrotnie był ten przetarg robiony, 

ale udało nam się rozstrzygnąć go w miarę korzystnie poniżej ponad 200 000 zł niżej. To jest 

korzystne dla mieszkańców sposób naliczenia jeżeli chodzi o do specyfikacji również był w 

kierunku tym żeby iść na korzyść i na rękę mieszkańcom. Niepokoi mnie to że zniknęło nam 

sporo deklaracji jesteśmy na etapie takim że będziemy uruchamiać taki program który będzie 

weryfikował te deklaracje ponieważ uważam że kilkaset osób brakuje w tym systemie i to jest 

praca do wykonania uważam na najbliższy okres który pozwoli nam po prostu zmniejszyć te 

śmieci i to jest na pewno dobra droga. Natomiast na dzień dzisiejszy my nie możemy opierać 

się na fałszywy dokumentach a jeżeli chodzi o karę za poprzedni rok ja kary nie dostałam 

dlatego że śmieci żeśmy zbilansowali. Myśmy nie przekroczyli kwoty którą pobieraliśmy od 

mieszkańców tylko to kwota która zamknęła się jeżeli chodzi o odbiór śmieci myśmy po 

prostu dołożyli zamknęliśmy to bilansem i przystąpiliśmy do przetargu na nowy rok. Także 

tutaj postanowiliśmy zgodnie z ustawą tak jak jest no nie można Gminy namawiać do łamania 

ustawy, jeżeli nie będziemy respektować prawa w tak drobnych rzeczach no to nie będziemy 

respektować również większy rzeczach. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ad vocem Sylwester Kozłowski bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Panie burmistrzu no proszę nie wmawiać takich rzeczy mówi pan że wyszedł przetarg 

pomyśli tak przetarg wyszedł pomyślnie tak że przy 4 osobach mamy podwyżkę 30% przy 

pięciu osobach 62% przy 8 osobach 79% to jest pomyślnie? Ale ja nie mam do pana pretensji 

ani do nikogo z pracowników, że tak jest niestety mamy taki program odnośnie gospodarki 

śmieciowej i samorządy na samorządy zostały zrzucone wszystkie obowiązki a finanse 

pokrywa mieszkaniec. Z tym nie dyskutuje panie burmistrzu no od tego zacznijmy dyskutuje 

tylko na ten temat czy nie moglibyśmy w jakiś sposób pomóc skoro przesunęliśmy w roku 

2020 pieniążki to możemy zrobić to samo w roku 2021. Jeżeli wartość oferty w przetargu 

wyniosła 1 254 000 zł a my zabezpieczamy kwotę 1 381 000 to zmierzam tylko do tego że 

mamy tumamy różnicy tylko 130 000 zł. Jeżeli my pokryjemy wartość prze targu to nikt nam 

nie zarzuci że coś jest nie tak a 130 000 zł to jest 1, 30zł na mieszkańca miesięcznie. I tak 

prawdopodobnie koniec roku skończy się tak bo tych deklaracji sporo będzie się zmniejszać 

bo ludzie będą pisać że dzieci studiują wyjeżdżają i tak dalej i koniec roku będzie taki, że 

będziemy musieli dopłacić prawdopodobnie jeszcze większą kwotę. No nie zgodzi się Pan ze 

mną żebyśmy spróbowali jeszcze raz spojrzeć na to wszystko tylko od razu przekreślać nie da 



się i koniec. A może jednak się da skoro się dało to spróbujemy jeszcze zrobić tak żeby się 

dało 2021 roku. Pani skarbnik do pani pytanie czy jeżeli kwota przetargu powtarzam po raz 

kolejny 1 254 000 zł jeżeli by się zbilansowała wpływami to czy by było okej i czy 

moglibyśmy pokryć ewentualnie różnice nadwyżki z budżetu gminy. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo bardzo proszę pani skarbnik.  

Skarbnik Edyta Durak 

W odpowiedzi tutaj ja tylko chciałam zaznaczyć żeby tutaj nie mylić planu i wykonania tak 

plan mamy na początek roku planujemy bodajże jakąś tam kwotę i powinien równać się 

wydatkom. Że on się będzie równał tego nie wiemy natomiast musimy jeśli by się okazało że 

w ostatnich miesiącach roku będzie tego planu brakowało musimy zwiększać na 

zobowiązania które wynikają z faktu przedstawionych przez wykonawcę. Więc tak naprawdę 

nie wiemy jak będzie końcówka roku na etapie projektowania powinien się zgodnie z ustawą 

samo finansować system.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ad vocem Sylwester Kozłowski bardzo proszę  

Radny Sylwester Kozłowski 

Czy Pani zgodzi się ze mną że na etapie projektowania ma nam się zbilansować kwota 1 254 

000 czyli wartość przetargu czy tak moglibyśmy przyjąć w budżecie dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję pani skarbnik.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Może ja odpowiem jeśli można. Szanowni państwo przede wszystkim jesteśmy na etapie 

projektowania w oparciu o dane które mamy czyli ilość zebranych śmieci jest zbudowana 

specyfikacja przetargowa z klasyfikacją oczywiście śmieci i z tego wynika kosztorys, ten 

kosztorys jest przedstawiony i przystąpimy do przetargu. Kosztorys przetargu był nie 

pamiętam jakiej kwoty powyżej 1 400 000 zł w wyniku przetargu padła kwota 1 254 000 zł za 

taką kwotę przedsiębiorca zobowiązał się zagospodarować rocznie nasze śmieci tą kwotę 

podzieliliśmy przez mieszkańców i stąd wynikła kwota którą państwo zadecydowali że tyle 

kosztuje mieszkańca. Aby jeszcze do jednej rzeczy wrócę zgadzam się z tym że o tym trzeba 

dyskutować śmieci są bardzo wrażliwym tematem można zastanawiać się co można zrobić 

ewentualnie żeby te śmieci kosztowały mniej ja to zrobiłem w ten sposób że w związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich czy związku miast również zgłosiłem temat że można ewentualnie pójść 

w kierunku innej segregacji, częstotliwości zmiany częstotliwości chociażby czarny worek i 

wywożenia go dwukrotnie nie ma takiej potrzeby w takich miejscowościach czy małych 

miejscowościach wywożenia tego dwukrotnie wystarczy raz. Potwierdzam to dlatego że sam 

osobiście worek czarny oddaje dosłownie w niewielkiej ilości bo mam kompostownik więc 

ten czarny śmieci u mnie są bardzo małe a one decydują głównie o cenie śmieci możemy 

dyskutować i wyciągać wnioski w tym roku aby ten przetarg rozstrzygnął się jak 

najkorzystniej wystąpiliśmy do specyfikacji przetargowej z ilością mieszkańców większą z 

większą z 2019 roku. Nie przekłamaliśmy dokumentów dlatego że przetarg był na przełomie 

2020-2021 gdybyśmy wpisali mieszkańców która jest w tej chwili zadeklarowana około 8 000 

nie pamiętam też liczby dokładnie no to ta kwota byłaby jeszcze o złotówkę czy 1, 50 zł 

wyższa więc poszliśmy tu na rękę żeby po prostu ta kwota była jak najniższa. Natomiast 

absolutnie nie wykluczam tego że należy rozmawiać szukać rozwiązań aby śmieci kosztowały 

jak najmniej, to się całkowicie z tym zgadzam. Ja tylko mówię o tym że powinniśmy śmieci 

po prostu bilansować to jest wynika po prostu z ustawy bezpośrednio i my to realizujemy nie 

możemy jako gmina inaczej postąpić. No i ja bronię po prostu tego systemu który w tej chwili 

prawnego który nalicza te śmieci i ten podatek śmieciowy wobec mieszkańców. 

Przypominam że jest podatek śmieciowy więc gmina nie ma to jakby ogromnego wpływu my 



tego podatku nie możemy uważać jest to kierowane przez urząd skarbowy. Urząd skarbowy 

to egzekwuje więc jest to jest to też dla gminy utrudnione w przypadku trudnej sytuacji nie 

możemy tego podatku umorzyć a w przypadku innych podatków lokalnych mamy taką jako 

gmina taką możliwość że jeżeli jest trudna sytuacja życiowa możemy podatek umorzyć. Tutaj 

d ecyduje Izba Skarbowa więc tutaj jest też pewien problem mówię kluczem do rozwiązania 

jest państwo tutaj podobnie jak z opieką nad zwierzętami podobnie i jeżeli chodzi o śmieci 

również jest kluczem po prostu dobra ustawa która by pozwoliła żeby te śmieci przede 

wszystkim na wysypiskach nie rosły a dwa po prostu również w kieszeni mieszkańca żeby 

została większa kwota to się zgadzam że to trzeba takie rozmowy prowadzić. Natomiast jeżeli 

się okaże że śmieci na przykład w tym roku zbilansowanych jest mniej to kwota nadwyżki 

przechodzi na drugi rok i pomniejsza rozstrzygnięcie przetargowe także nie jest to rzecz która 

jest stracona jeżeli w tym roku okaże się że ta kwota wyszła taka a w następnym przetargu 

wyniknie niższa z powodu tego że zebraliśmy mniej śmieci do przetargu pójdzie w 

specyfikacji mniejsza ilość śmieci. No to też będzie bardzo korzystne dla mieszkańców. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo panie burmistrzu i przyznał pan rację Sylwestrowi Kozłowskiemu i radnym 

którzy się wypowiadali wcześniej że trzeba usiąść i jeszcze pochylić się nad tymi śmieciami 

może coś da radę gdzieś uszczuplić i te stawki będą niższe bo o tym kolega Sylwester mówił. 

Przedstawił pan nam propozycję projektu uchwały taką gdzie stawka jest 14, 10 co mieliśmy 

nie przyjąć tej uchwały to tu wielki szacunek dla radnych którzy chcą jeszcze usiąść pochylić 

się nad tym i może jeszcze gdzieś wypracować kilka groszy żeby temu społeczeństwu tym 

ludziom to pomóc i ulżyć nie trzeba ganić radnych za to że chcą dobrze dla mieszkańców i tu 

nie ma żadnych wyborów bo chyba w kalendarzu wyborczym nie są przewidziane żadne na 

najbliższy czas wybory więc proszę tak nie mówić. Pan Sylwester Kozłowski ad vocem 

bardzo proszę.  

Skarbnik Edyta Durak 

Ja tylko chciałam wspomnieć że kwota 1 234 000 to jest sam odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych dla firmy tak ale na szereg systemu gospodarowania odpadami 

składają się również takie pochodne jak prowizję dla inkasentów jest to zaplanowanie na 

poziomie około 70 000, szkolenia czy delegację obsługa administracyjna, utrzymanie 

pszoku...  

Radny Sylwester Kozłowski 

My o tym wiemy tylko Pan wójt przed chwilą w swojej wypowiedzi podał kwotę która musi 

się samo zbilansować 1 254 000 natomiast my w budżecie mamy zaplanowane projekcie 

planie budżetu 1 381 000 zł właśnie na pokrycie tych pochodnych o których pani mówi 

natomiast ja zmierzam cały czas w swo jej wypowiedzi do kwoty 1 254 000 zł która ma 

bilansować bo ta różnica nie wiadomo jaka będzie, przepraszam nie wiadomo jaka będzie na 

koniec roku bo i tak prawdopodobnie będziemy dokładać środki. My nie możemy mówić że 

na koniec roku może zaoszczędzimy bo niestety mieszkańcy płacą nie na koniec roku tylko 

kwartalnie fizycznie płacą kwartalnie natomiast stawka jest naliczana co miesiąc. N awet 

jeżeli byśmy przyjęli kwotę przetargu 1 254 000 to stawka od osoby nie wynosiłaby 13,90 tak 

jak uchwaliliśmy tylko 12,80. Pytanie cały czas stawiam to samo czy jeżeli byśmy 

zbilansowany kwotę przetargu czy by było ok tak?  

Skarbnik Edyta Durak 

Na cały system tak jak wspomniałam składa się również tamte pochodne.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Ale pani skarbnik ale przecież do płaciliśmy z 2021 roku właśnie na te pozostałe pochodne.  

Skarbnik Edyta Durak 

Nie zapłaciliśmy na pokrycie zobowiązania wynikającego z faktury między innymi też i 



wszystkie koszty które były też w grudniu bo przez cały rok przecież pracownik otrzymywał 

wynagrodzenie, więc to są suma wszystkich tych składowych składa się na kwotę dochodów 

które powinny się bilansować po stronie dochodów i wydatków jest zaplanowana ta sama 

kwota zarówno dla firmy która odbiera również jak i dla pracowników czy koszty 

egzekucyjne czy obsługę pszoku. Więc jeśli kwotę zaplanujemy tylko dla wykonawcy ona nie 

będzie się bilansować.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Pani Skarbnik kwota 130 000 zł którą przekazaliśmy w roku 2021 została przekazana na 

pokrycie czego proszę dokładnie powiedzieć  

Skarbnik Edyta Durak 

To było na pokrycie wydatków zaciągniętych w grudniu miesiącu między innymi na 

wynagrodzenie czy też na odbiór odpadów dla firmy a kwota jaka była w miesiącu grudniu 

musiałabym sprawdzić w ewidencji.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Zróbmy w tym momencie pauzę powiedziała pani że kwota 130 000 zł między innymi była na 

pokrycie wynagrodzeń związanych z odbiorem odpadów tak?  

Skarbnik Edyta Durak 

Tak wydatków dokonanych w miesiącu grudniu.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Natomiast w planie wydatków na 2021 rok mamy zagwarantowaną kwotę w budżecie 1 381 

000 tak?  

Skarbnik Edyta Durak 

W budżecie gminy jest 1 370 297, 09zł.  

Radny Sylwester Kozłowski 

I w tej kwocie są środki na wynagrodzenie utrzymanie punktu i odbiór odpadów?  

Skarbnik Edyta Durak 

Zgadza się tak.  

Radny Sylwester Kozłowski 

I teraz wracamy z powrotem do punktu wyjścia czyli pytania skoro mogliśmy dołożyć w 

ubiegłym roku to czy możemy dołożyć w roku bieżącym. To tyle dziękuje bardzo.  

Skarbnik Edyta Durak 

Decyzja będzie należała do państwa ja tak jak wspomniałam zgodnie z uchwałą na początku 

roku powinny się samo finansować dochody powinny być równe wydatkom. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję pan radny Robert Klefas bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący. Panie przewodniczący ja zgłaszam w sprawie różnej do pana 

słowo a mianowicie jako przewodniczący organu uchwałodawczego widzę że traktuje pan 

poważnie mieszkańców gminy Nowa Słupia i chce dyskutować w sprawach merytorycznych. 

Padło hasło o tym że zostały podwyższone w specyfikacji przetargowej liczba osób ujętych w 

przetargu czyli tam przyjęliśmy 8 154. Bardzo proszę panie przewodniczący aby na następną 

sesję poprosił pan odpowiednie służby o przygotowanie następującego dokumentu ile osób na 

terenie gminy Nowa Słupia uprawnionych i obligo wanych do odbioru śmieci oddawania 

śmieci nie wywiązuje się i jaka to jest kwota? Jakie czynności zostały podjęte ku temu Jaka 

jest kwota związana z niepłaceniem za śmieci nie korzystaniem czy zostały złożone 

deklaracje? Czy ludzie poskładali może poskładali nie płacą, usłyszałem że nie ma ulg wobec 

tego pozwalam sobie zadać takie pytanie.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak zapisane okej. Dziękuję bardzo Marcin Grzegorski ad vocem bardzo proszę.  



Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję Bardzo panie przewodniczący. Ja tu już się nie wypowiem jako radny tylko jako 

głos mieszkańców z którym się spotykam bardzo dużo uwag ludzie przychodzą i wnoszą do 

śmieci i jeśli jest taka możliwość żeby pochylić jeszcze raz na tym i wszystko zrobić żeby 

jakoś tą stawkę obniżyć tak jak tu kolega Sylwester powiedział o 2 zł myślę że panie 

przewodniczący na następnych komisjach jeszcze raz będziemy dyskutować i pochylić się bo 

dobro mieszkańców jest naszym priorytetem. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ja również potwierdzam i przyłączam się dwoma rękami do tej wypowiedzi. 

Pan burmistrz prosi o głos bardzo prosz.ę Panie burmistrzu czy prosił pan o głos czy to jest 

stare zgłoszenie ?  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Jeśli ja mogę zabrać jeszcze głos tak krótko ad vocem pana Roberta Kleofasa pana radnego z 

Baszowic tu chodzi o to że w systemie mamy ponad 8 000 osób natomiast około 1 500 nie 

pamiętam dokładnie liczby nie chciałbym tutaj wprowadzać kogoś w błąd. Jest sporo osób 

więcej jeżeli chodzi o mieszkańcu więc weryfikacja musiałaby polegać na tym żebyśmy po 

prostu mieli możliwość sprawdzenia ilości osób zamieszkałych bo przecież może ktoś być 

zameldowany a przebywać w Anglii na wyjeździe nie być go tu na miejscu więc my tej 

weryfikacji pełnej nie mamy polegamy na tym że mieszkaniec składając deklarację składa ją 

prawdziwą. I tutaj jeżeli chodzi o deklarację złożone a ilość mieszkańców jest duża różnica 

więc my domyślamy się może być sporo nie ścisłych może być po prostu sporo deklaracji 

nieprawidłowych i chcielibyśmy po prostu przystąpić jakby pomału oczywiście bo nie da się 

tego procesu zrobić za jednym zamachem w ciągu jednego dnia rozmawiamy żeby te 

deklaracje pomału zacząć weryfikować. Mamy pewien pomysł ale to musimy po prostu tu 

rozmawiamy z firmą informatyczną która pomogła by nam wprowadzić taką aplikację która 

by akurat weryfikowała różnego typu dane które są wprowadzane tutaj w ewidencji ludności 

zameldowań i tak dalej w połączeniu z deklaracjami. Również między nimi z miejsko-

gminnym ośrodkiem pomocy społecznej. Jeśli uda nam się to ustalić to spróbujemy po prostu 

różnego typu informacje weryfikować i to nas przybliży do tego żebyśmy po prostu no 

wprowadzali jakby porządek jeżeli chodzi właśnie o uporządkowanie tej sfery również i 

dekoracji. Także mówiąc o tej nieścisłości miałem to na myśli właśnie że nie ma pokrycia 

duża różnica między osobami które są zameldowane a złożonymi deklaracjami i tu o to 

chodzi. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję no tak panie burmistrzu tylko że tutaj padło konkretne stwierdzenie no nie można 

opierać się tutaj na takich bądź takich przybliżonych przybliżonej liczbie tutaj kolega Robert 

poprosił aby na przyszłe komisję była szczegółowa informacja więc ja będę wnioskował aby 

taką informację szczegółową była przygotowana i przedstawiona koledze Robertowi. Ale 

widzę że zgłasza się ad vocem kolega Robert bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący. Dziękuję panie przewodniczący otóż panie burmistrzu 

Szanowny ja się z panem zgadzam całej rozciągłości właśnie tak postrzegam tą sytuację o 

której pan powiedział. Tylko co ja mam na myśli otóż w poprzednim roku zawarliśmy grupy 

mieszkańców w liczbie na przykład 3 do 5 i w tej liczbie 3 do 5 nie którzy zadeklarowali 3 

osoby a niektórzy 5 i podam panu konkretny przykład to są konkretne przykłady na przykład 

dzieci które są jeszcze zameldowane na terenie gminy Nowa Słupia ale na przykład są już w 

terenie i prowadzą własne gospodarstwa indywidualne gdzieś w miastach. I teraz do czego 

sprowadza się moja wypowiedź z tych pięciu już nie będzie deklaracji tych osób które 

prowadzą własne gospodarstwa poza terenem gminy Nowa Słupia. Te deklaracje zostaną 

zmniejszone zweryfikowane do realnego stanu czyli jeżeli było 3 do 5 będzie podane 3 a już 



nie będziemy brali pod uwagę pięć stąd sytuacja taka że będzie się jeszcze zmniejszała liczba 

realnych mieszkańców do ponoszenia opłaty. Dlatego panie burmistrzu jestem przekonany i 

proszę tą odpowiedź sobie zakodować bo biorę za nią pełną odpowiedzialność że dopiero 

właśnie w grudniu to z czym pozwoliłem sobie również polemizować z panią Skarbnik będzie 

to kwota o którą niewątpliwie będziemy musieli powiększać w grudniu tak zwane 

wyrównanie bilansu śmieciowego. I uważam że można tu w tej kwestii w tym momencie 

wprowadzić pewne sytuacje ale może nie na arenie sesji może na arenie komisji. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję zgadzam się w 100% radny kolega przewodniczący Marcin Grzegorski bardzo 

proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie przewodniczący czy pan kierownik Marek Partyka jest jeszcze dostępny? 

Panie Marku chciałem zgłosić taką sytuację w miejscowości Sosnówka na drodze którą na 

których mieszka sołtys są tam jest tam wyciek wody która zbiera się z połowy wsi i zalewa 

jedno gospodarstwo, trzeba tam zrobić po prostu są dojazdy do pól zrobić przepusty drogowe 

i oczyścić rów w kierunku dołu żeby tych ludzi nie zalewało. Myślę że żeby Pan to zanotował 

i kiedy będzie pan miał czas proszę o telefon żebyśmy tam podjechali i z tymi mieszkańcami 

coś ustalili. To tyle jeśli chodzi do pana Marka Partyki pytanie może też do pana kierownika 

lub do burmistrza odnośnie Serwisa kiedy będzie tam robiona droga na Serwisie? Proszę o 

odpowiedź no nie wiem może pan Marek lub burmistrz.  

Kierownik Marek Partyka 

Już odpowiadam jeśli chodzi o pierwszą sprawę to byliśmy tam panie radny w tamtym roku 

przypomina Pan sobie jeśli chodzi o takie przepusty to są przepusty indywidualne nie są 

realizowane w czasie budowy drogi więc mieszkaniec musiałby pokryć koszty ich realizacji 

to jest pierwsza kwestia, a powinny być one jeszcze zaprojektowane bo nie można sobie tak 

przepustów ustalać w którym miejscu się chce bo to jest kwestia bezpieczeństwa. A jeżeli 

chodzi o drogę w Serwisie tam jest sytuacja podobna jak z ulicą ogrodową te drogi są 

zgłoszone do dofinansowania. Jeśli dofinansowanie uzyskamy w tym roku to ta droga będzie 

realizowana jest tam dokumentacja już kompletna na tą drogę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Tak panie Marku i to są dojazdy do pól w tej Sosnówce a dojazdy do pól chyba są w zakresie 

naszym gminy tak?  

Kierownik Marek Partyka 

No tak no o tym mówię ale to są zjazdy z drogi.  

Radny Marcin Grzegorski 

Panie Marku myślę że ja bym zrobił spotkanie z tymi mieszkańcami i umówilibyśmy się Pan 

by im to dokładnie przedstawił jak ta sprawa wygląda. Myślę że w przyszłym tygodniu pod 

koniec takie spotkanie mógłbym zorganizować jak by pan miał czas to prosiłbym pana 

żebyśmy takie spotkanie zorganizowali.  

Kierownik Marek Partyka 

No myślę, że do tego trzeba zaangażować jeszcze pana sołtysa i nie widzę przeszkód.  

Radny Marcin Grzegorski 

Okej dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo.  

Radny Marcin Grzegorski 

A jeszcze Panie przewodniczący jeszcze jedno chciałem tu już wrócić się do Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Sosnówce są deklarację odnośnie szczepień, osoby które nie wiedzą lub nie 

były poinformowane tylko informuję trzeba się zgłosić do Piotra Dąbrowskiego żeby takie 

deklaracje otrzymać i można się zaszczepić. Dziękuję.  



Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ja w tej kwestii będę też jeszcze później wypowiadał się to nie tylko dotyczy 

OSP Sosnówka przed sesją tutaj Krzysztof Wójcik, który zajmuje się strażami dał mi takie też 

pismo żeby tutaj na sesji poruszył właśnie o tych szczepieniach więc do tej kwestii jeszcze 

kolego Marcinie wrócimy.  

Radny Marcin Grzegorski 

Jeszcze tylko jedno pytanie i oddaję głos panu Ryszardowi pytanie do Pana burmistrza co z 

halą w Rudkach? Kiedy będzie otwarta. Kiedy pan burmistrz w końcu zezwoli na otwarcie tej 

hali bo już mówię też głosem ludzi którzy się upominają o to i wiedzą że to jest skuteczne 

administracyjne przedłużanie sprzedaży działki z powodu, wskazania konkretnego określenia 

czemu ta działka ma służyć. Już od dwóch lat praktycznie nie ma jakieś decyzji hala stoi, 

ludzie czekają na pracę no jest to troszeczkę nie faire w stosunku do osoby która chce tutaj na 

naszym terenie rozwijać jakieś centra turystyczne halę stawiać przemysł rozwijać. Panie 

burmistrzu proszę odpowiedzieć kiedy ta hala będzie otwarta? Kiedy pan pochyli się nad tym 

przedsiębiorcą i kiedy jakieś uzgodnienia będą. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo kolego Ryszardzie bardzo proszę i później burmistrz w odpowiedzi Pana 

Marcina.  

radny Ryszard Karpiński 

Żeby mi pani na następne komisję przy szykowała ustawa która mówi że śmieci muszą się 

zbilansować z tego co wiem bogate Gminy mogą do śmieci dopłacać i dopłacają przyniosę 

dokumenty na następną komisję żeby to już nie rozstrzygać po sesji żeby to które to gminy i 

w jakiej wysokości dopłacają do śmieci. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję. Pani sekretarz czyli dzisiaj nie będziemy na ten temat dyskutować dalej panie 

burmistrzu.  

radny Ryszard Karpiński 

Ustawa która mówi że śmierci muszą się zbilansować w każdych gminach w Polsce nie jest to 

prawdą. Moim zdaniem ale jeśli się mylę to pani sekretarz ustawę przedstawi która mówi że 

Gmina musi zbilansować śmieci co ja uważam że nie jest to prawdą. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję jeszcze kolega Marcina ad vocem i później poprosimy Burmistrza o odpowiedź. 

Bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Proszę niech burmistrz odpowiada ja mam kolejne inne pytanie.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Okej dobrze Panie burmistrzu słyszymy się?  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Panie Przewodniczący słyszymy się. Ja nie zrozumiałem pana radnego Marcina czy chodzi o 

halę sportową bo powiedział hala sportowa i nie wiem czy hali sportowej w Rudkach w tej 

chwili jeszcze na dzisiejszy nie ma. Jest pomysł żeby powstała natomiast nie wiem o co 

chodziło o halę sportową w Rudakch.  

Radny Marcin Grzegorski 

Panie burmistrzu pan dobrze wie co chodzi, niech pan już to nie udaje o co chodzi. Chodzi o 

halę w przemysłową w Rudkach gdzie l udzie czekają na pracę a niech pan nie udaje że pan 

nie wiem o jaką hale chodzi. Ludzie czekają od dwóch lat pan pod górkę robi przedsiębiorcy 

na terenie Rudek dodatkowo przedsiębiorca który się od 2004 roku pisze pisma do gminy i 

chce duże centrum turystyczne na terenie Rudek żeby powstało niech pan się wypowie w tych 

sprawach bo ludzie do mnie dzwonią pytaja się o pracę u pana Janka sam tam pracowałem 

wiem jaki to jest przedsiębiorca w jakich warunkach ludzie tam pracują pan ogranicza 



perspektywy mieszkańców tutaj i perspektywy przedsiębiorców. P anie burmistrzu proszę w 

końcu się w garść i coś dlatego tych ludzi zrobić w miejscowości Rudki. dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Mam szans odpowiedzieć pani przewodniczący? Dziękuję bardzo więc chodzi o halę 

produkcyjną. Szanowni państwo zwracam się do mieszkańców to chyba chodzi o prywatę 

hale produkcyjną przedsiębiorcy, który w Rudkach wybudował halę ona powstała przy ulicy 

Górniczej w Rudkach jeśli chodzi o gminę to gmina tej hali nie będzie otwierać ona `tam 

produkcji ani zatrudnienia nie będzie prowadzić. To jest jakby pytanie do przedsiębiorcy 

dlatego że w 2015 roku podczas kampanii wyborczej którą 2014 roku pamiętam podczas 

kampanii wyborczej no padło stwierdzenie na jednym ze spotkań przedsiębiorca powiedział 

że otworzy halę na drugi rok i będzie zatrudniał osoby więc ja nie mogę odpowiadać prawda 

za przedsiębiorcę dlatego że jest to prywatna inicjatywa i nie mogę decydować i wchodzić w 

butach przedsiębiorcy który decyduje o zatrudnianiu iluś osób. My mamy panie radny 

przygotowaną jeżeli chodzi o uchwałę dla przedsiębiorców która pozwoli zwolnić na przykład 

taką inwestycję 5 lat z podatku od nieruchomości to jest bardzo duża pomoc przy takiej skali 

przy dużej hali zwolnienie 5-letnie z podatku od nieruchomości to jest bardzo dużo. W tej 

chwili jest ta ustawa uchwała jest uokik-u będziecie państwo ją za chwilę procedowali to jest 

potężna pomoc dla przedsiębiorców i w tym kierunku na pewno będziemy szli żeby 

przedsiębiorcą tutaj dopomóż. Ja tylko przypomnę że porządkujemy żeby przedsiębiorstwa 

miały możliwość dobrego startu budowę kanalizacji, oświetlenia, wodociągów, porządku 

jemy je na ulicy Kolejowej Górniczy czyli to o którym o czym Pan powiedział Panie Marcinie 

jest to potężna Syzyfowa praca którą no do to tej pory żadnej samorząd się nie podjął przede 

mną jeżeli chodzi o to uporządkowanie. To są systemy kanalizacji jeszcze za kopalni nie 

wiem czy pan o tym wie ale jeżeli nie to proszę się zapoznać to jest stary system rury żeliwne 

problem jest na metalchemie w zakładach pracy chcemy to uporządkować mamy projekt 

przygotowany jestem umówiony z przedsiębiorcami na spotkanie gdzie przedsiębiorcą 

zostanie projekt przedstawiony żeby mieli możliwość włączenia się do nowej sieci i 

oddzielenia wody deszczowej od kanalizacji będzie to też rozwiązanie dla przedsiębiorców. A 

jeżeli chodzi o działania takie pro które pan mówił żeby w końcu jakieś zrobić no to nie wiem 

nasza Gmina po raz pierwszy od wielu wielu lat wykonuje inwestycje do 2023 roku na 

poziomie w granicach 100 milionów złotych. Nie wiem czy to jest mało czy Pan sobie zdaję 

sprawę z tego czy to jest mało czy to jest dużo proszę mi powiedzieć mieszkańcom czy to jest 

dużo czy mało? A mamy kolejne projekty szanowni Państwo ja przedstawię wkrótce 

przedstawię te projekty które idą dalej bo nowa perspektywa rodzi bardzo ciekawe 

rozwiązania gdzie do gminy Nowa Słupia szanowni państwo trafią gigantyczne środki nie 

wiem czy nie większe ale to jest w fazie projektowania i strategia budowana i o tym trzeba by 

uważam że radni też powinni o tym podyskutować dlatego że jest budowana w tej chwili 

strategia województwa świętokrzyskiego wpisy są to były konsultacje związane z 

samorządami z przedsiębiorcami z organizacjami pozarządowymi i one są na etapie 

ukończenia. Nasza Gmina również uczestniczyła Państwo również będziecie głosowaliście 

uchwałę która mówi o tym jak będą przeprowadzone konsultacje i wpisy ewentualne do 

strategii rozwoju naszej gminy papierów. Ale jesteśmy również na etapie zbudowania 

strategii rozwoju związku gmin Gór Świętokrzyskich a więc 11 gmin wokół Świętego Krzyża 

gdzie mamy imiennie wpisane propozycję już około turystycznych projektów na naprawdę 

ogromną skalę także myślę że to jest to jest uważam rozwój nowej Gminy. Także będziemy 

na pewno sprzyjać i przedsiębiorcom i stosować takie prawo które pozwoli aby skorzystali. 

Natomiast my nie otwieramy przedsiębiorstw Panie Marcinie to chyba jest no nietrafione 

pytanie.  



Przewodniczący Rafał Piasecki 

Panie Burmistrzu bardzo płynnie pan przeszedł od hali aż do przez kanalizację aż do strategii  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

No tak ale padło pytanie panie przewodniczący o rozwój przedsiębiorczości dla... Gmina n ie 

prowadzi przedsiębiorczości nie prowadzi sprzedaży natomiast ma... Obowiązkiem jest jej 

wypełniać zadania które ma zlecone a więc tworzenie sieci kanalizacyjnej drogowej mamy 

projekty dróg które pozwolą, żeby gmina się nasza rozwijała mówiliśmy przed chwilą o sieci 

kanalizacyjnej na przykład ulicy Chełmowej w Nowej Słupi. No to jest klucz Szanowni 

państwo do rozwoju Nowej Słupi kanalizacja budowa oczyszczalni to jest klucz do rozwoju w 

ogóle całej Gminy tak naprawdę to jest podstawa do tego żebyśmy planowali gospodarkę 

turystyczną. Powstają piękne obiekty mamy w strategii województwa świętokrzyskiego 

wpisane imiennie Szanowni państwo z imienia nazwiska że powstanie Centrum Edukacji 

Przyrodniczej w gminie Nowa Słupia.  

Radny Marcin Grzegorski 

Panie Burmistrzu ja Pana prosiłem o rozmowę odnośnie hali w Rudkach a to jak pan się 

wypowiada i rozmywa trudne pytania które są zadawane dla pana zaczyna pan o hali a kończy 

Pan o...  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Ale zapytał mnie Pan kiedy zostanie otwarta hala? Czyli mam odpowiedzieć na pytanie kiedy 

ja przedsiębiorstwo otworzę? Proszę sprecyzować pytanie.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Bardzo proszę sekundkę bo musimy to uporządkować panie burmistrzu pytanie uważam że 

było precyzyjnie zadane rzeczywiście to są podstawy dla gminy ale podstawą dla 

mieszkańców jest też praca na którą czekają bo to jest podstawa do egzystencji w naszej 

gminie. Jeżeli nie będzie pracy ludzie będą wyjeżdżać rzeczywiście przedsiębiorca chciał już 

dużo wcześniej otworzyć tą halę nie mniej jednak już 2 lata temu zwrócił się o zakupienie 

działki do dnia dzisiejszego ta działka nie jest pozytywnie załatwiona czyli de facto nie może 

otworzyć hali i nie może dać ludziom pracy i tutaj kolega Marcin precyzyjnie zadał pytanie 

kiedy umożliwi Pan przedsiębiorcy otworzenie hali.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Teraz panie przewodniczący pan zadał precyzyjnie pytanie. To jest pytanie precyzyjne, panie 

przewodniczący padło pytanie kiedy zostanie otwarta hala produkcyjna. No to chyba ja na 

takie pytanie udzielę odpowiedzi na precyzyjnie na pytanie dotyczące sprzedaży działki 

odpowiadam. Przedsiębiorca zwrócił się w zeszłym roku o wykupienie działki dojazdowej do 

swojej hali to jest przy byłym ADM-ie w tej chwili jest to był to referat Gospodarki 

Mieszkaniowej to jest naprzeciwko gołoborza. Więc Gmina rozpoczęła proces przede 

wszystkim wydzielenia działki teraz jest ustalony przetarg ograniczony, który został ustalony 

bodajże na nie pamiętam nie ma w tej chwili pani Dominiki ale jest to chyba bodajże okres 

pierwszej połowy marca ponieważ są to terminy które po prostu wczasie z dokumentacją 

każdy może zapoznać przetargową i jest przetarg po prostu w momencie kiedy 

przedsiębiorca. Natomiast szanowni państwo przy wykupie działki przedsiębiorca ma dojazd 

od ulicy Kolejowej my idziemy na rękę przedsiębiorcy dlatego że przedsiębiorca wystąpił w 

zeszłym roku został procesu uruchomiony, był covid trwało to długo. Żaden geodeta przez pół 

roku nie chciał przyjeżdżać do nas i prowadzić tych podziałów. Podział został zrobiony tej 

chwili proces sprzedaży jest uruchomiony więc ja tutaj nie widzę problemu no przecież jeżeli 

przedsiębiorca posiadał działkę 15 czy 20 lat no to przecież dawno można było dojazd zrobić 

i wystąpić a wystąpił w ostatnim roku no nie wystąpił 10 czy 15 lat temu. Więc my jako 

gmina wywiązaliśmy się owszem trwają procesy administracyjne dość długo one trwały ale 

zakończyły się sukcesem. Jest w tej chwili przetarg ograniczony i szansa dla przedsiębiorców 

oczywiście się otwiera gmina uznała to za rzecz dobrą jeżeli chodzi o dojazd jeżeli chodzi o 



miejsca pracy jak najbardziej. Powtarzam uchwała którą za chwilę będzie cie państwo 

procedować też pozwoli przedsiębiorcy przy otwarciu takiego I to też można informować 

przedsiębiorcę że przy zatrudnianiu czyli od wysokości inwestycji oraz ilości zatrudnionymi 

w pracy jest zwolnienie i to duże zwolnienie z kilku lat od podatku nieruchomości więc 

należy z tego skorzystać.  

Radny Marcin Grzegorski 

Panie burmistrzu inwestor nie prosił o zwolnienie z podatku na 5 lat tylko prosił o kawałek 

działki którą chciałby wykupić na to żeby mógł otworzyć już tą działalność. Potrzebna była 

pod coś dokładnie sprecyzować pod co czy pod drogę a pan...  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Ale przedsiębiorca buduje hale od...  

Radny Marcin Grzegorski 

Jakoś rozmawia to druga osoba nie przerwa ja panu nie przerywałem skończę rozmawiać 

będzie Pan mi zadawał pytania ja panu odpowiem. Inwestor nie prosił o to żeby go zwalniać z 

podatku prosił o to żeby kupić działkę korzystał z niej jak Pan powiedział 15 lat mógłby 

wystąpić o zasiedzenie tej działki. Nie wystąpił po prostu chciał to zrobić legalnie zapłacić 

gminie myślał że to bardzo szybko ale administracyjne wydłużanie to właśnie to jest od 

strony Gminy można to było na pewno dużo szybciej załatwić. Mówi pan o 100 milionach 

gdyby pan nie był burmistrzem ja nie myślę że takimi pieniędzmi Pan nie obracał. Ja też 

takim pieniędzmi nie obracam i to trzeba szanować i radę i ludzi i takie pieniądze 

rzeczywiście mądrze dysponować na ten ale to już nie mówimy o inwestycjach gminy tylko 

inwestycjach ludzi którzy mają pieniądze którzy chcą w naszym terenie je ulokować do 

przedsiębiorców musimy wychodzić z otwartą ręką ich za chęcać do inwestowania na naszym 

terenie bo z tego co inwestor mówił to co chcę zrobić na otworzyć hale dodatkowo pisze od 

2008 roku o wykup działek gdzie chce robić centra turystyczne w sumie chce zatrudnić około 

60 osób. W tej chwili już prowadzi działalności u nas na naszym terenie jest to jedna z 

niewielu takich osób które chce konkretne pieniądze zainwestować w naszej gminie. 

Podkreślam że jest to przedsiębiorca jeśli chodzi o skalę polską to jest w czołówce a światową 

sprzedaje swoje towary na cały świat, posiada fabryki w Indiach także to nie jest jakiś błahy 

przedsiębiorca tylko to jest poważny inwestor, który chce działać na naszej terenie na naszej 

gminie pan już jest 6 lat burmistrzem takie rzeczy powinien pan wiedzieć że przedsiębiorcom 

się pomaga nie utrudnia. Chciałem na sam koniec dodać 60 osób co będzie zatrudnione hala 

która mogłaby być otwarta już rok temu już by przynosiła zyski jeśli chodzi o inwestycje 

które pan poczynia są centra turystyczne a z turystyki naszych podatku nie ma i pieniędzy 

jakiś wielkich. Największe pieniądze są od ludzi którzy są zatrudniani i przedsiębiorstw, które 

płacą podatki od gruntów nieruchomości i budynku które stoją to są główne pieniądze które 

wpływają do gminy i tu musimy się pochylić nad tym żeby takich inwestorów jak więcej 

było. Zrobić jakieś spotkanie z przedsiębiorcami jak im pomóc, takich spotkań myślę że w 

Gminie nawet jednego nie było odkąd pan jest burmistrzem dlatego będę starał się i poproszę 

radę o to żeby jak najszybciej takie jeśli będą wnioski przedsiębiorców wpływały do urzędu 

gminy że coś chcą zainwestować my musimy to robi ć priorytetowo bo im wcześniej oni 

zaczną działać to tym szybciej zaczną pieniądze spływać do naszej gminy. Ma pan pomysł na 

to jak rozwijać gminę jak inwestować pieniądze na sto milionów złoty? Kiedyś to musimy 

jakoś oddać tak na razie tak zaciągamy kredyty Tylko co będzie później kiedyś Pan przestanie 

być burmistrzem my przestaniemy być radnym i a coś po nas zostanie i musi się Pan tak 

postarać w swojej kadencji żeby później wyjść na ulicy z umową do góry a nie z głową na dół 

Panie burmistrzu. Ma pan na to jeszcze dwa i pół roku i myślę że musi Pan podziałać i to 

ostro. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo.  



Burmistrz Andrzej Gąsior 

Panie Przewodniczący czy ja mogę odpowiedź ponieważ padły tam takie do rzeczy ja właśnie 

Szanowni państwo jak najbardziej panie Marcinie jestem za tym przedsiębiorczość wspierać. 

Myślę że nie zrobiłem nigdy żadnej rzeczy która by dla przedsiębiorców była zła. Tak jak 

powiedziałem tu szczególnie zwracam się Szanowni państwo do mieszkańców wprowadzanie 

trochę w błąd, przez pewną nie wiem czy może niewiedzę działka którą przedsiębiorca 

wystąpił nie może być zasiedziana. To jest działka na której stoi między innymi budynek 

ADM-u bo to jest jedna działka. Ademu teraz w tej chwili tam gdzie straż urzęduje to jest też 

jedna działka aż po praktycznie po hotel socjalny. Więc tej działki należało wydzielić działkę 

drogową bo taką wystąpił przedsiębiorca i taką mogliśmy tylko w przetargu nieograniczonym 

odsprzedać właśnie na cel dla przedsiębiorcy. Przedsiębiorca nie ma zablokowane j drogi 

gmina nie blokuje dojazdu, przedsiębiorca może halo otworzyć w każdej chwili my nie 

zablokujemy dojazdu w żaden sposób póki ja jestem tu wójtem, burmistrzem nie zablokuję 

przedsiębiorcy dojazdu a teraz ma szansę ją kupić. Jeżeli chodzi o środki które gmina 

Szanowni państwo inwestuje w rozwój Gminy to są środki które przeznacza Rada Gminy jak 

najbardziej jest chwała dla rady gminy to nie jest mój sukces tylko sukces całej rady i 

poprzedniej rady i dzisiejszej rady myśmy wnioski pisali była koniunktura na pewne rzeczy 

które są w Urzędzie Marszałkowskim priorytetowe korzystaliśmy z tych wniosków z dużych 

dofinansowań nasze środki które inwestujemy są na poziomie zewnętrzne 60% to są 

naprawdę na skale jesteśmy 87 miejscu w Polsce mam tu ranking na 87 miejscu w Polsce 

jeżeli chodzi o wysokość tych środków w stosunku do wkładu własnego. Więc gmina stara się 

żeby te środki pozyskiwać realizować więc nie ma tu żadnych przeszkód i ja tu 

przedsiębiorstwu absolutnie nie czy nie żadnych przeszkód wręcz przeciwnie czekam na 

otworzenie miejsc pracy. Podatek od osób fizycznych o zatrudnienie jest największy podatnik 

który wpływa do gminy. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję panie burmistrzu przez jakiś moment to byliśmy chyba samym czubie prawie 

pierwszej dziesiątce ale to inne chyba inne były historie związane z tym że tak wysoko 

stanęliśmy w tym rankingu. Ad vocem jeszcze pan Marcin Grzegorski i Sylwester Kozłowski 

bardzo proszę.  

Radny Marcin Grzegorski 

Dziękuję ja tylko chciałem się zapytać Pana Burmistrza w ostatnich 6 latach na terenie gminy 

Nowa Słupia czy powstało jakieś nowe takie większe halę produkcyjne, lub jakieś małe 

fabryki? Tego co ja się orientuję to pierwsza taka w ostatnich latach postawiona i pana jest 

obowiązkiem jako Burmistrza iść to przedsiębiorca zapytać się co będzie robił kiedy chce to 

otworzyć przecież ludzie na pewno przychodzą do Pana o pracę i pytają się czy gdzieś Pani 

by ich nie zatrudnił. Jeśli nie ma miejsc w gminie lub okolicznych taki przedsiębiorca mówi 

panu że będę potrzebowała 25 osób o wykształceniu takim takim lub takim i wtedy pan jako 

burmistrz może takie osoby skierować do takiego przedsiębiorcy z naszego terenu Gminy 

który ich przyjmie tak? Na polecenie burmistrza i to jest nie wiem dla pana argumentem 

dobrym i z takich argumentów trzeba korzystać tak? Bo jeśli się nie ma u siebie miejsc poleca 

się inne firmy które też przyjmują ludzi a może im brakuje i to myślę że jest Pana wręcz 

obowiązkiem jeśli gdzieś coś się otwiera zajechać zapytać się co to jest co będzie tam robił 

jak długo i jak trzeba pomóc panie burmistrzu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję kolega Sylwester Kozłowski.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję panie przewodniczący. Panie przewodniczący jeżeli pozostali radni nie mają 

żadnych pytań w sprawach różnych proponuje zamknąć już dyskusję bo może to trwać dosyć 

długo na temat. Jeszcze w nawiązaniu do tego co mówił burmistrz jako przedsiębiorca chyba 



żaden przedsiębiorca nie pozwoli sobie na uruchomienie jakiejkolwiek działalności jeżeli nie 

ma w stu procentach uregulowanego prawo własności. Bo doskonale pan wie że może być 

zgoda w tej chwili i można udostępnić dojazd i tak dalej natomiast różnie może być w 

przyszłości. To tyle wnioskuję pani przemieszczający o zakończenie sesji.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Jeszcze sekunda. Dziękuję bardzo w takim razie już zamykam dyskusję ja tylko kilka jeszcze 

takich niezbędnych informacji które muszę powiedzieć i już będziemy przechodzić do 

następnego punktu. Zacznę tutaj od tego o czym mówił kolega Marcin Grzegorski odnośnie 

takiej szczepień dla strażaków otóż rzeczywiście są takie do wypełnienia oświadczenia woli 

wszystkie jednostki mogą takie składać i ruszyły już zapisy wszystkich strażaków którzy są 

związani z OSP bo u nas na terenie naszej gminy jest tylko Ochotnicza Straż Pożarna więc 

wszyscy strażacy którzy opłacają składki mogą rejestrować się do szczepienia poprzez 

wypełnienie oświadczenia woli każdy komendant każdej straży pożarnej takie oświadczenie 

woli ma. Ja zachęcam do tego żeby strażacy ponieważ oni też pomagają innym biorą udział w 

różnych akcjach muszą być bezpieczni muszą być zabezpieczeni na dzień dzisiejszy jedynym 

takim bezpieczeństwem jakie może zagwarantować jest szczepionka i apeluję do wszystkich 

strażaków aby skorzystali z tej możliwości bo tak jak widzieliśmy niektórzy poza kolejnością 

chcieli się zaszczepić aby poczuć się bezpieczni. Widzę że Robert Klefas jeszcze ad vocem 

chyba też w kwestii szczepienia Panie Robercie?  

Radny Robert Klefas 

Tak panie przewodniczący Dziękuję bardzo. Otóż chciałbym poinformować że miałem to 

szczęście i w poniedziałek wspólnie ze swoimi kolegami i koleżankami wraz ze szkoły 

Zespołu Szkół w Rudkach uczestniczyliśmy w szczepieniach. No i jak widać i do środy 

żyjemy także nie panikuj my w tych kwestiach które tam są gdzieś głoszone na ten temat po 

prostu jeśli będą dostępne szczepionki zachęcam i namawia do tego ażeby skorzystać z 

dobrodziejstwa szczepionki przeciwko covid-19 dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo za ten głos wsparcia ponieważ no niestety pandemia jest nie chce nas 

opuścić. Teraz już usłyszymy o tym że nawiedza nas trzecia fala koronawirusa nie wiadomo 

jak będzie przebiegała jak ona będzie mocno ograniczała nasze swobody i już jeżeli 

przechodzić właśnie do tych swobód i możliwości spotkań ja dzisiaj chciałbym właśnie już 

tak wstępnie taką informację tutaj taką zajawkę można powiedzieć do radnych wrzucić że 

chciałbym tak jakby pomału wracać do takich sesji może nie całkowicie stacjonarnych jak 

może hybrydowych nie wiem jeszcze do następnej sesji jest myślę że koło miesiąca czasu i t 

utaj będziemy patrzeć jak to się będzie wszystko rozwijało. Natomiast jeżeli nie byłoby jakiś 

nowych takich obostrzeń które by bardzo mocno za ostrzały takie spotkania taką jedną tak 

rozważałem czy by na przykład nie zorganizować sesji w sposób taki hybrydowy że część 

rady czy radni którzy byliby chętni i nie baliby się żeby się spotkać na przykład na sali 

konferencyjnej a część na przykład ja tu nie ch ce absolutnie dyskryminować to jest pomysł 

tylko taki który się rodzi w głowie że nie chce kogoś wpuścić na salę czy to po prostu trzeba 

usiąść i rozważyć czy pracownicy mogliby być u siebie w pokojach tak jak są w tej chwili i 

zabierają głos czy wszyscy nie wiem czy wszyscy radni musimy to jeszcze zweryfikować 

pomierzyć czy by się zmieścili na sali konferencyjnej. Jeżeli nie to może by było w ten 

sposób że na sali sali gimnastycznej w Rudkach na przykład w szkole po rozstawiać stoliki i 

może tam z zachowaniem wszystkiego wszystkich sanitarnych reżimu byśmy mogli się 

spotkać. Jest to bardzo uciążliwe praca właśnie w takim trybie zdalnym myślę że nie tylko dla 

mnie ale i dla wszystkich radnych ponieważ nie jesteśmy razem na jednej sali nawet samo to 

głosowanie raz jedna osoba ma problemy techniczne raz druga osoba łącza są przeciążone bo 

wszystko teraz pracuję zdalnie i mocno jest obciążone. Pan burmistrz chciałby też...  




